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1. Studium na FEI mi přineslo spoustu vědomostí z oboru Vsb.cz - Články

2. Sociolog o Babišových baštách: Proč drží nejchudší kraje? Pavel chce jet tam, kde prohrál  Blesk.cz - Články

3. Poselství prezidentovi! Toto mu vzkazují osobnosti z Novojičínska a kraje  Denik.cz - Novojičínský deník

4. Poselství prezidentovi! Toto od něj očekávají osobnosti Karvinska a kraje  Denik.cz - Karvinský a havířovský deník

5. ���PŘIPOMÍNÁME DNEŠNÍ ZASEDÁNÍ ZASTUPITELSTVA…  Facebook - Příspěvky

6. Brazilský karneval opět roztančí Nový Bor, nebude chybět ani brazilská královna karnevalu Viviane  Genus.cz - Články

7. První letošní díl cyklu proběhne již 7. února od…  Facebook - Příspěvky

8. Vyšlo nové číslo časopisu Acta Historica…  Facebook - Příspěvky

9. ���EDEN SILESIA VYROSTE V LOKALITĚ LIPINY, JEHO…  Facebook - Příspěvky

10. Události v regionech (Ostrava) (automat)  ČT1 SM - Události v regionech (Ostrava) (automat)

11. Dnešní zastupitelstvo bylo prvním v roce 2023.…  Facebook - Příspěvky

12. � Nevíte, zda jít na fakultní ples? � V příspěvku…  Facebook - Příspěvky

13. Výňatek z rozhovoru s ještě kandidáty na…  Facebook - Příspěvky

14. Česko si v žebříčku korupce polepšilo. Systémové změny ale chybí SeznamZpravy.cz - Články

15. � Chcete se ve zralém věku vzdělávat na…  Facebook - Příspěvky

16. S blížícím se koncem zkouškového období přichází…  Facebook - Příspěvky

17. Nabídka práce!  Facebook - Příspěvky

18. Ohlédnutí za dílem prof. Mečislava Boráka (1945…  Facebook - Příspěvky

19. �� Blíží se zápis předmětů do letního semestru!…  Facebook - Příspěvky

20. Fotograf a profesor Jindřich Štreit vystavuje v pražském senátu kolekci Průmysl Bruntálu a jeho lidé  Polar.cz - Bruntálsko

21. Výsledky prezidentských voleb a ztrátu podpory…  Facebook - Příspěvky

22. Zajímá vás, proč náš dosluhující rektor během…  Facebook - Příspěvky

23. Soutěž o 2 lístky na ples! ��� Chceš se zapojit…  Facebook - Příspěvky

24. REGIONÁLNÍ ZPRÁVY POLAR (automat)  TV POLAR - REGIONÁLNÍ ZPRÁVY POLAR (automat)

25. Výstavu věnovanou památce stalinského popraviště…  Facebook - Příspěvky

26. Pozor! Řítí se na nás kometa. Naposledy ji pozorovali neandrtálci  Prahain.cz - Články

27. Ve čtvrtek, 26.1. jste mohli více poznat naší…  Facebook - Příspěvky

28. Tak, je to tam... díky všem, kdo jste v tom s…  Facebook - Příspěvky

29. Ostrava byla jediným velkým městem, kde Pavel nevyhrál. Proč je Babišovou baštou?  Economia, a.s. - Hospodářské noviny

30. JOSEF PROCHÁZKA KRESBY A OBRAZYALŽBĚTA KOPECKÁ… Facebook - Příspěvky

31. První letošní díl cyklu Moderní výzvy lidstva…  Facebook - Příspěvky

32. Informace pro studenty�️️ Právě probíhá zápis…  Facebook - Příspěvky

33. Maksym Tchakenko je studentem oboru Multimediální… Facebook - Příspěvky

34. Akademický přesah pojišťovnictví  Česká asociace pojišťoven (Čap.cz) - Pojistný obzor

35. Hejtman Vondrák: Společenská odpovědnost by měla být samozřejmostí  Parlamentnilisty.cz - Politika

36. Znáte někoho výjimečného? � Nominujte ho, ať se…  Facebook - Příspěvky

37. Den otevřených dveří � Filozoficko-přirodovědecké…  Facebook - Příspěvky

38. ���� POJĎTE ZPÁTKY DO ŠKOLY! OBCHODNĚ…  Facebook - Příspěvky

39. Kluk v kopačkách Chytrazena.cz - Články
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40. Opava v nových knihách. Architektura i cesta do hlubin duše dávného študáka  Denik.cz - Opavský a hlučínský deník

Datum Kategorie Téma Zdroj Autor

30.01.2023 (00:17:23) Internet Slezská univerzita v Opavě Vsb.cz - Články Administrátor

Otevřít originál | Otevřít detail | Přeložit článek| Stáhnout článek

VŠB – Technická univerzita Ostrava je dlouhodobě aktivní v e-sportu a gamingu. I proto letos proběhlo moravskoslezské derby mezi Slezskou univerzitou a VŠB-TUO, kterou ovládla
největší univerzita v kraji, navíc byl na slavnostním zasedání Vědecké rady VŠB-TUO poprvé oceněn i e-sportovec. Cenu si převzal Bc. Lukáš MAJOROS, student Fakulty elektrotechniky a
informatiky.

Co pro vás znamená ocenění Nejlepší e-sportovec, které dostanete v rámci slavnostního zasedání Vědecké rady VŠB-TUO 10. listopadu?

Upřímně, jsem lehce zaskočen, ale v dobrém smyslu. Nečekal bych, že na univerzitní půdě se bude udělovat ocenění i v této kategorii. Ale musím říci, že jsem poctěn si toto první ocenění převzít.

Jak dlouho se e-sportu věnujete?

Hraní her se věnuji již od malička, jako většina ajťáků jsem se k tomuhle oboru dostal právě díky hrám. Samotnému e-sportu se věnuji v podstatě od střední školy.

Jaké hře se věnujete nejvíc, jakou máte nejradši?

Nejvíce se věnuji hře Counter-Strike, taky známé jako "CSko". Je to týmová střílečka z pohledu první osoby. Zároveň je to hra, kterou mám nejraději, ale zároveň ji občas nenávidím. Ale to tak má
v podstatě každý hráč... :-)

Jaký největší úspěch jste zaznamenal v e-sportu?

Na česko-slovenské scéně je velice těžké probojovat se někam dále, naše scéna je pořád v plenkách a teprve si hledá cestu k širšímu publiku. S tím je spojená i malá rozmanitost turnajů a
extrémně kvalitní konkurence, i když stále v malém počtu. Pokud bych ale měl vybrat nějaký z úspěchů, nejspíše bych vybral právě reprezentaci VŠB a výhru v Esport lize.

Kdy jste se přidal do e-sport týmu VŠB-TUO a jaký je váš největší zážitek?

Co se týče sekce za Counter Strike, tak se vlastně nebylo kam přidávat. S mým příchodem jsem za pomoci Jakuba Čubíka rozjel tuhle novou sekci, sehnal spolužáky, kteří chtěli společně hrát a
poskládali jsme nové týmové sestavy. Pokud se nepletu, tak je to cirka dva roky zpět.

Mají lidé ve vašem okolí o e-sportu předsudky? Jak se jim je snažíte vyvracet?

Ano, neustále. Všeobecně je to na CZ/SK scéně velmi složité a spoustu lidí si to nedokáže představit jako "sport", nebo jako činnost, kterou by se člověk mohl živit, ale bohužel to chce jen čas a
více mediální pozornosti tomuhle tématu.

Jak v e-sportu trénujete/cvičíte/zdokonalujete své schopnosti?

Je vícero způsobů, jak se člověk může v Counter-Striku zdokonalit. Nejdůležitější faktor je samozřejmě čas strávený hraním, pokud chce být člověk opravdu dobrý, bavíme se o několika tisících
hodinách strávených v této hře. Po nějaké době se člověku začne budovat tzv. "muscle memory" a některé věci začne dělat automaticky. Samozřejmě před každou ligou a zápasy máme
individuální a týmové tréninky. Individuální spočívá spíše s procvičováním té zmiňované "muscle memory" a postřehu, týmová zase v souhru a komunikaci.

Jak odpočíváte?

Paradoxně, já osobně beru hraní her jako odpočinek. Je to pro mne ideální způsob jak po škole a práci můžu vypnout a odreagovat se. Samozřejmě je třeba sportovat i normálně a občas dopřát
mozku odpočinek, třeba ve fitku. :-)

Proč jste si pro svá studia vybral Fakultu elektrotechniky a informatiky, čím vás zaujala?

Zaujala mě širokým výběrem věcí, které můžu jako ajťák studovat a seberozvíjet se.

Doporučil byste studia i současným maturantům?

Určitě. Studium na FEI mi přineslo spoustu vědomostí z oboru, zároveň jsem se byl schopen zapojit i do praxe a sebe rozvíjet se během studia.

Text: redakce

Foto: archiv FEI

SEKCE: Kultura a vzdělávání

KLÍČOVÁ SLOVA:  slezskou (1x), univerzitou (1x)

Datum Kategorie Téma Zdroj Autor

30.01.2023 (05:20:21) Internet Slezská univerzita v Opavě Blesk.cz - Články NEZNÁMÝ

Otevřít originál | Otevřít detail | Přeložit článek| Stáhnout článek

Přestože z celorepublikového hlediska Petr Pavel v prezidentských volbách triumfoval, jeho soupeř Andrej Babiš ve třech krajích triumfoval. Největší úspěch šéf hnutí ANO a bývalý premiér
zaznamenal v Ústeckém kraji, kde získal 54,47 % odevzdaných hlasů. V Moravskoslezském kraji dosáhl na 53,07 % a na Karlovarsku oslovil 50,99 % voličů, kteří se dostavili k urnám. Důvod
Babišova úspěchu ve zmíněných regionech pro Blesk rozebral sociolog a ředitel střediska empirických výzkumů STEM Martin Buchtík. Prozradil zároveň, kde by se Pavel mohl ve vztahu k
vyloučeným lokalitám inspirovat. Sám Pavel v rozhovoru pro TV Nova uvedl, že by rád kraje navštívil. Ale nikoliv kvůli porážce samotné.

1. Studium na FEI mi přineslo spoustu vědomostí z oboru   
seznam | nahoru

2. Sociolog o Babišových baštách: Proč drží nejchudší kraje? Pavel chce jet tam,
kde prohrál  seznam | nahoru
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1.Babišův úspěch v opomíjených lokalitách

„Já jsem viděl třeba přínos Miloše Zemana v tom, jak jezdil především ve svém 1. volebním období po krajích, i když ta forma byla tak trochu jako carský dvůr, když jela obrovská kolona
do kraje, tam červené koberce, velké dary a spousta oficialit. Každopádně pravidelné návštěvy prezidenta v krajích dávají smysl, protože prezident by měl mít přehled o tom, jak se
žije v podhradí a nejen na Hradě, měl by vědět, co lidi trápí, měl by znát problémy jednotlivých krajů tak, aby na ně potom mohl reagovat při jednání s vládou a nebo odborníky. A v tom bych určitě
rád pokračoval, i když mnohem méně formálním způsobem, než to dělal Miloš Zeman ,“ uvedl v neděli večer vítěz voleb Petr Pavel na TV Nova.

A připustil, že by rád vyrazil přednostně do krajů, kde neuspěl - tedy do Karlovarského, Ústeckého a Moravskoslezského.

„Hlavním důvodem cesty právě do těchto krajů ani tak není to, že v nich vyhrál Andrej Babiš, jako spíš to, že jsou to kraje, ve kterých se zvlášť v době teď probíhajících krizí
kumulují větší problémy, než v jiných krajích. Takže bych rád vyjel možná v pořadí od Karlovarského směrem k Moravskoslezskému do krajů a poptal se na to, jak na lidi konkrétně dopadají
opatření přijímaná vládou, v čem je vidí pozitivně, v čem negativně, kde vidí naopak nedostatky, co by navrhovali,“ říká Pavel.

„Chtěl bych mluvit nejenom s lidmi, ale i se samosprávami, s firmami, neziskovými organizacemi tak, abych měl pokud možno komplexní obrázek. A ten obrázek bych rád si konfrontoval právě
s tím, co dělá vláda, abychom se mohli domluvit, kde je potřeba přidat a kde naopak je potřeba věci spíše lépe vysvětlit, protože sice jsou na místě, ale nejsou dostatečně chápána,“
dodává Pavel.

2.Pavel chce jezdit do krajů

Proč Babiš opanoval právě tyto tři kraje? Podle sociologa a ředitele střediska empirických výzkumů STEM Martina Buchtíka byl podobný scénář vcelku očekávatelný.

„Jsou to regiony, které mají spoustu strukturálních problémů. Mají často vysokou nezaměstnanost, je tam relativně víc lidí v exekuci.  To se potom propisuje i do toho, že tam je
třeba špatná zdravotní obslužnost,“ rozebral pro Blesk. Tendence k volbě protisystémově zaměřených kandidátů jsou prý v těchto regionech vysledovatelné již od vzniku samostatné České
republiky.

Míst, kde je situace obdobná, je dle názoru Buchtíka více, přičemž tyto nejsou omezeny hranicí krajů. „ Jsou dlouho opomíjené (regiony). A nejsou to jenom ony, když se podíváte třeba
podrobněji na ta data, tak jak vidíte třeba takový prstenec na rozhraní Středočeského kraje s ostatními kraji. Tam taky vyhrával Andrej Babiš. Tady je to dané zase tím, že to jsou
nějaké vnitřní periferie, prostě hranice těch krajů, které jsou zase trochu opomíjené, tentokrát z hlediska regionálního rozdělení České republiky,“ sdělil Blesku.

Poměrně překvapivě velkou roli v rámci zmíněných oblastí nehrál přístup ke vzdělání, míní sociolog. „Moravskoslezský kraj rozhodně má jako centrum Ostravu. Je tam Opavská  univerzita ,
nedaleko je univerzita v Olomouci. Karlovarský kraj je jediný, který nemá vlastní univerzitu, ale ta vzdělanostní struktura je dlouhodobě takhle daná ,“ nechal se slyšet.

Zároveň je však znát odliv expertů mimo Karlovarský a Ústecký kraj, ve volbách však tato skutečnost není natolik znát. „ Samozřejmě pokud máte nějakou expertizu, tak ji půjdete a budete
chtít někde uplatnit a ty příležitosti v těchhle krajích, zejména teda v tom Ústeckém a Karlovarském, těch je relativně málo. O Moravskoslezském kraji to už tak vehementně neplatí,“
upřesnil expert.

3.Sociolog o Babišových krajích

Přestože Andrej Babiš zvítězil v Ústeckém kraji jako celku, v Ústí nad Labem jej o velmi těsných 99 hlasů nově zvolený prezident předběhl. Zlomovým bodem mohl být i Pavlův výjezd do krajského
města, kde jeho příznivci kompletně zaplnili tamní náměstí. „V tomto případě to setkání mohlo být zlomovým bodem. Ale za normálních okolností tomu tak samozřejmě není, že by to
rozhodovalo celé volby. Ale tady to těch třeba 100 hlasů mohlo přinést určitě,“ odhaduje Buchtík.

Andrej Babiš před volbami doufal, že jeho výjezd do Liberce a Jablonce nad Nisou mu přinese lepší výsledky i v rámci Libereckého kraje. To se ale nakonec nestalo, Pavel jej
totiž ve druhém kole předehnal o více než 7 %. „Ty výjezdy jsou důležité spíše symbolicky, jak se pak o nich mluví. Nejde tolik o to, že přijde na náměstí 1000 lidí, protože to jsou většinou
voliči, kteří jsou již aktivizovaní. Je to symbolický akt toho, že oni říkají: ‚My se nebojíme, je do místa, který nám dlouhodobě není nakloněný. A podívejte se, i v těchto místech máme
spousty svých podporovatelů‘,“ prozradil sociolog Blesku.

4.V Liberci si expremiér moc nepomohl

Nově zvolený prezident Petr Pavel se již před volbami nechal slyšet, že hodlá jezdit do vyloučených lokalit a bude se snažit zprostředkovat komunikaci mezi jejich obyvateli a vládou. Podle
Buchtíka má nyní k tomuto kroku opravdu skvělou příležitost.

„Pokud mu to odhodlání vydrží, tak role prezidenta je opravdu do značné míry taková, že může nastolovat ta témata. Prezident má tu jako výsostnou příležitost promlouvat v médiích, aniž
by měl politického oponenta. Myslím si, že to spíš ukáže čas, jak to bude schopen dělat systematicky,“ upozornil.

Připomněl kroky slovenské prezidentky Zuzany Čaputové, ze kterých by si Pavel mohl vzít příklad.  „Prezidentka Čaputová to takhle má, že vždycky na období několika měsíců má
nějaké prioritní téma, které přináší do veřejné diskuze a upozorňuje na něj. A mají to, pokud jako jsem dobře informovaný zevnitř slovenského prezidentského týmu, dobře připravené. Uvidíme,
jestli nějaký takový prvek převezme tým Petra Pavla. Tím tedy myslím tým, který si pozve na Hrad,“ sdělil závěrem Blesku expert.

SEKCE: Zpravodajství

KLÍČOVÁ SLOVA:  opavská (1x), univerzita (1x)

Datum Kategorie Téma Zdroj Autor

30.01.2023 (06:02:10) Internet Slezská univerzita v Opavě Denik.cz - Novojičínský deník Petr Jiříček Ivan Pavelek

Otevřít originál | Otevřít detail | Přeložit článek| Stáhnout článek

/ANKETA/ Volba nového prezidenta České republiky, kterým se stal Petr Pavel, je hlavním společenským tématem už pár týdnů a ještě nějakou dobu tomu tak bude. Deník proto u kulturních,
společenských, sportovních i politických osobností z Ostravy zjišťoval, jaký vzkaz chtějí novému prezidentu vyslat, co od něj očekávají a jak by měl po vyhrocené kampani spojovat rozdělený
národ. Tady jsou jejich poselství.

Jakub Janda.Zdroj: se souhlasem Jakuba JandyJakub Janda, poslanec Parlamentu ČR za okres Nový Jičín:
Společnost je momentálně rozdělená na dva tábory. Očekávám, že on ty dva tábory spojí dohromady, že se mu to podaří, protože z něj opravdu sálá klid, rozvaha a věřím, že pokud někdo má
šanci ty dva tábory nějak stmelit nebo dát dohromady to, co se v poslední době tolik rozdělilo, tak je to právě nový pan prezident Pavel.Myslím si, že jedinou cestou prezidenta, jak aspoň nějak
stmelit naši společnost, je chodit co nejvíce ven mezi lidi, bavit se s nimi. A právě on tou svou pokorou a rozvážností je schopný lidem vysvětlit, že tyto mezilidské boje jsou zbytečné. Od něj to
navíc bude znít uvěřitelně, neboť byl voják, který, dá se říct, vždycky spojoval.

Ivana Váňová.Zdroj: se souhlasem Ivany VáňovéIvana Váňová, senátorka Parlamentu ČR za obvod Nový Jičín:
Věřím a doufám v lepší Česko. Prezident bývá veřejností vnímán s respektem a Petr Pavel si tento respekt začal budovat už během jeho kampaně. Chtěla bych, aby se do společnosti vrátila ve
velké míře slušnost a hrdost na hlavu státu. A věřím, že se to stane.Blahopřeji Petru Pavlovi ke zvolení a jsem hrdá na to, že byl zvolen. Výsledek snahy spojit národ se nedostaví ze dne na den
nebo slavnostní inaugurací prezidenta. Petr Pavel bude muset více vyjíždět do regionů, komunikovat s lidmi a tím přibližovat prezidentský úřad široké veřejnosti, aby poznala, že je prezidentem
nás všech. Přeji mu hodně pevné zdraví, sílu, optimismus, a chuť společnosti, aby měla snahu začít se měnit k lepšímu.

3. Poselství prezidentovi! Toto mu vzkazují osobnosti z Novojičínska a kraje   
seznam | nahoru
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Ivo Vondrák.Zdroj: Deník/Lukáš KaboňIvo Vondrák (ANO), hejtman Moravskoslezského kraje:
Budu mu říkat to, co jsem říkal i před kampaní. Společnost je poměrně výrazně rozdělená, byly vykopány hluboké příkopy a je třeba začít s jejich zahlazováním. V tom bude role prezidenta coby
moderátora diskuse velmi důležitá. Popřál bych mu proto, aby se mu dařilo polarizovanou společnost vrátit zpět do situace, kdy si budeme více pomáhat a více se vzájemně respektovat.
Velmi důležitá bude účast a komunikace s vládou i oběma komorami parlamentu. Je třeba vytvořit něco, co bych nazval zpětnou vazbou. Nesmírně důležitá bude nyní i úloha mezinárodní, která
bude muset řešit problémy, jež máme. Velká úloha pro sjednocení polarizované společnosti bude na úrovni mediální komunikace. Je třeba vstoupit do současného mediálního prostoru s tím, že
věci skutečně nejsou takové, jak byly prezentovány v negativní vyhrocené kampani. Bude na prezidentovi, aby vše vysvětloval. Musíme si říct, jak se věci mají. Abychom si uvědomili, že jsme
součástí západního prostoru a hájíme demokratické principy. To je to hlavní, co jej bude čekat."

Vladimír Polák.Zdroj: Deník/Petr Jiříček Vladimír Polák, herec:
Novému prezidentovi posílám velkou gratulaci. A myslím i na ty, kteří nebyli imunní kampaním a dezinformacím, že všichni mladí lidé budou mobilizováni, že je Pavel globální loutka atd. Teď jsou
vyděšení, ale snad bude pro ně zkušeností a zjištěním, že e-maily, které jim chodí přeposlané od přátel jejich přátel v jakémsi řetězci e-mailové nenávisti, nejsou pravdivé. Typ kampaní lži a
nenávisti nezafungovala, a tedy myslím i na Václava Havla, který řekl, že až to bude nejblbější, začne se to obracet k lepšímu. A pak, po takřka devadesáti letech, mohou se zopakovat slova
předsedy vlády Antonína Švehly, když uviděl T. G. Masaryka v jezdecké uniformě: „…je to ohromná věc pro stát, když je prezident krásný!

Jan Lata.Zdroj: Deník/Gabriela Stašová Jan Lata, rektor Ostravské univerzity:
Tak jako většina našich občanů jsem rád. To, co Andrej Babiš předváděl poslední roky, bylo špatné, a co předváděl poslední dva týdny, bylo přímo děsivé. Jsem rád, že se na Hrad vrátí slušnost,
noblesa, pravda, jednoznačná prozápadní politika a věřím, že nový prezident nebude společnost rozdělovat, ba naopak.

Josef Babka.Zdroj: Deník/Lukáš KaboňJosef Babka (KSČM), zastupitel Ostravy a MS kraje:
V každé volbě musíte být připraven unést jak vítězství, tak porážku. A ten, kdo vyhraje, musí při výkonu své funkce a vyjádřeních vzít do úvahy i ty, kteří jsou z prohry svého kandidáta zklamáni. A
k tomu potřebujete sociální inteligenci! Tak věřím, že ji vítěz bude mít v dostatečném množství. A osobní vzkaz pro jeho volební období? Nejen Praha tvoří Českou republiku!

Martin Pražák Zdroj: Deník/Petr Jiříček Martin Pražák, ředitel Charity Ostrava:
V první řadě musím popřát panu Petru Pavlovi ke zvolení do funkce prezidenta České republiky. Pevně věřím, že bude prezidentem všech občanů naší republiky a vnese do společnosti a do
současné náročné doby pokoj, naději a vzájemnou soudržnost. Jsem rád, že ihned po vyhlášení výsledků voleb dal budoucí pan prezident svým voličům i těm, kteří jej nevolili, svým prvním
vskutku státnickým projevem najevo hodnoty, které bude ve své funkci prosazovat, a že bude při dalším působení ve vedení země přistupovat ke svým oponentů i příznivcům s vědomím, že
všichni jsou důležití a pro všechny platí známé rčení, že mýlit se je lidské, odpouštět božské.
V osobě pana Pavla je tady velká šance, že budou posilovány hodnoty jako lidská vzájemnost, akceptace důstojnosti každého člověka a respekt k lidem rozdílných názorů. K samotným letošním
volbám a k tomu, co jsme zažívali v souvislosti s vedením volební kampaně některých týmů prezidentských kandidátů musím říci, že bych byl velmi rád, kdyby došlo k vytvoření více méně
závazného etického kodexu pro vedení kampaní při různých typech voleb.

Jan Rafaj.Zdroj: Deník/Lukáš KaboňJan Rafaj, ředitel Heimstaden a viceprezident Svazu průmyslu a dopravy ČR:
Nově zvoleného prezidenta jsem poznal už pár let zpět. Tehdy jsem s ním moderoval debatu se seniory v Karviné, Havířově a Ostravě. Následně přijal pozvání na snídani s podnikateli. Během
covidu s nami řešil krizové řízení a navštívil několik podniků. Návštěvu podniků zařadil i do své návštěvy před týdnem. Čekám od něj, že projeví svůj zájem o odlehlejší regiony, bude je navštěvovat
a naslouchat jim. Za Svaz průmyslu čekám, že bude firmy navštěvovat, podnikat s nimi exportní mise a oceňovat inovativní nápady. Nemám strach, že by se mu nedařilo lidi spojovat. Poznal jsem
jej jako nekonfliktního, milého člověka se zájmem o druhé. Bude dobrým prezidentem a přeji mu mnoho dobrého," uvedl.

Rastislav Maďar.Zdroj: Deník/Lukáš KaboňRastislav Maďar, epidemiolog a děkan Lékařské fakulty Ostravské univerzity:
Nového prezidenta znám osobně. Setkal jsem se s ním na akademické i diplomatické půdě. Vůbec nepochybuji, že má schopnosti stát se prezidentem sjednotitelem. Poradil bych mu, aby i po
svém jmenováni dál navštěvoval různé regiony a začal především tam, kde měl velkou podporu jeho oponent. Aby i lidé, kteří Petra Pavla nevolili, dostali jasný signál, že mu záleží i na nich, že
bude i jejich zastáncem a jejich prezidentem. Když uklidní jejich obavy a strach, bude to pro momentálně dost rozdělený národ znamenat mnoho. Očekávám od něj především to, že bude důstojně
reprezentovat naši zemi v zahraničí v souladu s demokratickými hodnotami, které zastáváme, a v rámci České republiky bude s rozvahou a klidem sobě vlastním pomáhat hledat systémová
východiska z problémů, kterým bude v období jeho mandátu čelit.

Petr KaustaZdroj: Deník/Petr Jiříček Petr Kausta, ostravský právník:  
Především panu Pavlovi blahopřeji k zvolení prezidentem České republiky. Můj vzkaz jemu je, aby na Pražský hrad vrátil zase slušnost, důstojnost a aby obnovil důvěryhodnost veřejnosti k
prezidentskému úřadu. Od nového prezidenta očekávám především pokoru k úřadu, který bude zastávat, dále jeho nadstranickost a nezištnost a zejména pak to, aby lidi spojoval, a nikoli
rozděloval, jak to dosud s oblibou dělal jeho předchůdce Zeman. Prezident by měl být občanům příkladem zejména svým chováním, vyjadřováním a rozvážností svých kroků a rozhodnutí. Měl by
chodit mezi lidi a naslouchat jim. Věřím, že to vše nový prezident Petr Pavel splňuje.

Ostravský starosta Patrik Hujdus.Zdroj: ArchivPatrik Hujdus (Nezávislí), starosta Ostravy-Mariánských Hor a Huváků:
Můj vztah k novému panu prezidentovi je neutrální. Vážím si ho za jeho pozitivní přístup ve volební kampani, kdy s klidem a grácií odrážel zbytečné útoky svého soupeře. Je před ním nelehký úkol
získat důvěru i těch, kteří ho nevolili. Podle toho, jak dosud vystupoval, ale také s ohledem na to, co vše má ve svém profesním životě za sebou, myslím, že toho bude schopen. Rozdělený národ
musí stmelit především svou prací a konstruktivním přístupem k tématům, kterým se ve své nové roli bude věnovat.

Petr KoudelaZdroj: Deník/Petr Jiříček Petr Koudela, ředitel Moravian-Silesian Tourism:
Gratuluji nám všem, České republice, k demokratickým volbám, oběma kandidátům k finiši a panu prezidentovi k výsledku. Měl jsem příležitost se s Petrem Pavlem před par lety potkat. Bylo to
příjemné setkání s milým člověkem a osobností. Nechť je nám tedy pan Pavel dobrým prezidentem. My všichni se teď snad vrátíme k normálu s klidnější společenskou komunikací.

Karel Kula. Zdroj: Deník/Tomáš JanuszekKarel Kula, bývalý fotbalový reprezentant, sportovní funkcionář, zastupitel města Český Těšín:  
Myslím si, že až čas ukáže, jaký bude Petr Pavel prezident. Ale upřímně, po panu Zemanovi tam bude každý lepší. Já volil Petra Pavla. Myslím si, že vedl slušnou kampaň, což možná i ovlivnilo lidi,
kteří nebyli ve druhém kole rozhodnuti. U Andreje Babiše se mi nelíbilo, že se neustále vymlouval, jak jsou všichni proti němu. Nenašel jsem u něj nic, co by mě přesvědčilo, abych mu dal hlas.
Novému panu prezidentovi bych vzkázal, aby navázal na to, co Václav Havel po revoluci začal, myslím například morální osvětu a snahu o očistu. Chci věřit, že nový pan prezident nezklame
důvěru voličů, kteří mu dali hlas. Já sám očekává, že bude v čele státu důstojně reprezentovat a že si získá respekt jak u našich občanů, tak i v zahraničí. Zklidnit rozpolcenou společnost po po
volbách bude těžké, ale měl by lidem naznačit, kterým směrem půjde, a přesvědčit je a ukázat, že vše půjde k lepšímu.

Daniel StavárekZdroj: Deník/Gabriela Stašová Daniel Stavárek, děkan Obchodně podnikatelské fakulty Slezské univerzity  v Karviné:
Petr Pavel na Hradě je asi ta nejlepší možná volba. Já v prvním kole volil Danuši Nerudovou, ale tentokrát jsem dal hlas Petru Pavlovi. Jako novému prezidentovi mu přeji, aby se nadále držel
důstojného stylu vystupování, který jsme viděli během předvolební kampaně, a aby vsadil na slušnost, naslouchal i lidem s odlišnými názory a vrátil prezidentskému úřadu důstojnost. Co od něj
očekávám? Maximálně prozápadní směřování naší země, aktivní úlohu v rámci Evropské unie a NATO a obezřetnější přistup k dezinformacím z východní teritorií. Věřím tomu, že pokud se mu
povede zvládnout prvních několik měsíců na Hradě bez problémů, dokáže tak získat úctu a respekt i u těch, kdo ho nevolili.

Zuzana Bajgarová - náměstkyně primátora, 18. listopad 2022, Ostrava. Zdroj: Deník/Lukáš KaboňZuzana Bajgarová (ANO), náměstkyně primátora Ostravy:
Oceňuji, že již v úvodní řeči pan budoucí prezident zmínil, že spojují hodnoty a věřím, že ty skutečně máme většinově společné a ty překonají i obavy, která řada lidí v této době cítí. Považuje za
důležité, abychom vnímali problémy a potřeby lidí a s nimi pracovali, ty řešili a to s klidem a rozvahou, kterou pan Pavel prokazoval po celou dobu kampaně, zároveň se ale na věci dívali z
celospolečenského hlediska a dlouhodobosti, která je pro tyto pozice nesmírně důležitá.

Zuzana Ožanová. Zdroj: Deník/Lukáš KaboňZuzana Ožanová (ANO), poslankyně:
Můj vzkaz novému prezidentovi je stručný. „Buďte prezidentem, ne generálem.“ Přílišná očekávání vedou ke zklamání. Očekávám především rozvahu a důstojnou reprezentaci. Přeji nám všem,
abychom stále mohli mít různé názory a nebyli za ně stíháni a dehonestováni. Rozdělují nás požadavky na jediné správné názory, a ne názory samotné.

Ondřej FrydrychZdroj: se svolením Těšínského divadlaOndřej Frydrych, herec Těšínského divadla:
Já jsem s výsledkem voleb velmi spokojený, z čehož tedy plyne, že jsem volil Petra Pavla. Kampaň byla z mého pohledu velice vyhrocená, možná až zbytečně. Ta vyhrocenost šla z jedné strany. Z
té, která nevyhrála. S přímou volbou jsem trochu „na štíru“, protože si nemyslím, že společnost je na to dostatečně vyspělá. Ovšem teď se ukázalo, jak se lidé ve vyhrocených situacích dokáží
semknout a udělat výsledek dobrý pro Českou republiku. Důkazem toho seknutí je bezmála milionový rozdíl v počtu hlasů, které získal Petr Pavel a které Andrej Babiš. A co očekávám od nového
prezidenta? Že naplní, co prezentoval ve volební kampani a bude vystupovat takovým umírněným způsobem, jakým vystupoval až dosud, a aby společnost uznala, že to je lepší než populismus,
který nás v posledních letech pohltil a byl prakticky na denním pořádku. Jak by měl prezident zklidnit společnost po volbách? Třeba tím, že bude předávat pravdu a nic nebude překrucovat. A když
toto bude dodržovat, tak mu i ti, kteří ho nevolili, dají postupně za pravdu a on si je získá."

Jan Dohnal.Zdroj: Deník/Lukáš KaboňJan Dohnal (ODS), náměstek primátora Ostravy:
Novému prezidentovi bych chtěl vzkázat, aby zůstal takovým, jakým byl v této kampani, jakým byl doteď. Aby se držel svých hodnot, slušnosti a aby byl prezidentem všech. Ukázalo se, že většina
lidí v této zemi volila dobro před zlem, slušnost před lží a arogancí. Andrej Babiš prohrál potřetí v řadě a mám naději, že je to začátek jeho konce. Naši lidé nechtějí lháře a populisty na pražském
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hradě, chtějí aby tento úřad získal svou prestiž, kterou ztratil během úřadování Miloše Zemana. Věřím, že se mu podaří získat sympatie i těch, kteří jej nevolili, že nás bude důstojně reprezentovat
jak na domácím, tak i zahraničním poli. Věřím, že jsme si zvolili dobře.

Lukáš SemerákZdroj: Deník/Petr Jiříček Lukáš Semerák (Ostravak), developer a zastupitel Ostravy:
Nový prezident by se měl vrátit k výkladu ústavy, který ctil Václav Havel. Být nadstranickým, politiku nechat v podhradí, nesnažit se vládnout a důstojně reprezentovat naši vlast.

Martin Bednář Zdroj: Deník/Petr Jiříček

Martin Bednář (ANO), starosta Ostravy-Jihu:
Vítězný kandidát pro mne není překvapením. Přeji mu, aby skvěle reprezentoval ČR a všechny jeho občany. Snad se zařadí po bok jediného Prezidenta, který mi, mé rodině a moji vlasti nejméně
uškodil a jehož mandát brzy skončí. Mou preferenci jsem veřejně deklaroval. Volil jsem pana A. Babiše. Osobně bych kampaň vedl méně emotivně, ale je otázkou, zda by to vedlo k vítězství a
stejně velké volební účasti. Děkuji všem, kteří věnovali svůj čas a k volbám dorazili. Přímou volbu jednoznačně podporuji. Domnívám se však, že náš prezident by měl mít i větší pravomoci, neboť
má vždy nejvyšší podporu voličů co do počtu.

SEKCE: Deníky

KLÍČOVÁ SLOVA:  slezské (1x), univerzity (1x), karviné (1x)

DUPLICITNÍ S: Poselství prezidentovi! Toto mu vzkazují osobnosti z Novojičínska a kraje ( Denik.cz - Novojičínský deník, Obchodně-podnikatelská fakulta ); Poselství prezidentovi! Toto mu vzkazují
osobnosti z Moravskoslezského kraje (Denik.cz - Opavský a hlučínský deník, Slezská univerzita v Opavě ); Poselství prezidentovi! Toto mu vzkazují osobnosti z Moravskoslezského kraje ( Denik.cz -
Opavský a hlučínský deník, Obchodně-podnikatelská fakulta); Poselství prezidentovi! Toto mu vzkazují osobnosti z Moravskoslezského kraje ( Denik.cz - Moravskoslezský deník, Slezská univerzita v
Opavě); Poselství prezidentovi! Toto mu vzkazují osobnosti z Moravskoslezského kraje ( Denik.cz - Moravskoslezský deník, Obchodně-podnikatelská fakulta ); Poselství prezidentovi! Toto mu
vzkazují osobnosti z Moravskoslezského kraje (Denik.cz - Frýdecko-místecký a třinecký deník, Slezská univerzita v Opavě ); Poselství prezidentovi! Toto mu vzkazují osobnosti z Moravskoslezského
kraje (Denik.cz - Frýdecko-místecký a třinecký deník, Obchodně-podnikatelská fakulta ); Poselství prezidentovi! Toto mu vzkazují osobnosti z Moravskoslezského kraje ( Denik.cz - Bruntálský a
krnovský deník, Slezská univerzita v Opavě); Poselství prezidentovi! Toto mu vzkazují osobnosti z Moravskoslezského kraje ( Denik.cz - Bruntálský a krnovský deník, Obchodně-podnikatelská
fakulta);

Datum Kategorie Téma Zdroj Autor

30.01.2023 (06:02:15) Internet Obchodně-podnikatelská fakulta Denik.cz - Karvinský a havířovský deník Tomáš Januszek

Otevřít originál | Otevřít detail | Přeložit článek| Stáhnout článek

Česká republika má nového prezidenta. Ve druhém kole voleb pro období 2023 až 2028 zvítězil Petr Pavel, který porazil Andreje Babiše. Co na osobu nového prezidenta říkají, co od něj
očekávají, co mu přejí a vzkazují místní osobnosti kultury, sportu, včetně politiků? Čtěte exkluzivně v Deníku.

Karel Kula.Zdroj: Deník/Tomáš JanuszekKarel Kula, bývalý fotbalový reprezentant, sportovní funkcionář, zastupitel města Český Těšín:
Myslím si, že až čas ukáže, jaký bude Petr Pavel prezident. Ale upřímně, po panu Zemanovi tam bude každý lepší. Já volil Petra Pavla. Myslím si, že vedl slušnou kampaň, což možná i ovlivnilo lidi,
kteří nebyli ve druhém kole rozhodnuti. U Andreje Babiše se mi nelíbilo, že se neustále vymlouval, jak jsou všichni proti němu. Nenašel jsem u něj nic, co by mě přesvědčilo, abych mu dal hlas.
Novému panu prezidentovi bych vzkázal, aby navázal na to, co Václav Havel po revoluci začal, myslím například morální osvětu a snahu o očistu. Chci věřit, že nový pan prezident nezklame
důvěru voličů, kteří mu dali hlas. Já sám očekává, že bude v čele státu důstojně reprezentovat a že si získá respekt jak u našich občanů, tak i v zahraničí. Zklidnit rozpolcenou společnost po po
volbách bude těžké, ale měl by lidem naznačit, kterým směrem půjde, a přesvědčit je a ukázat, že vše půjde k lepšímu.

Daniel Stavárek.Zdroj: Deník/Tomáš JanuszekDaniel Stavárek, děkan Obchodně podnikatelské  fakulty Slezské univerzity v Karviné
Petr Pavel na Hradě je asi ta nejlepší možná volba. Já v prvním kole volil Danuši Nerudovou, ale tentokrát jsem dal hlas Petru Pavlovi. Jako novému prezidentovi mu přeji, aby se nadále držel
důstojného stylu vystupování, který jsme viděli během předvolební kampaně, a aby vsadil na slušnost, naslouchal i lidem s odlišnými názory a vrátil prezidentskému úřadu důstojnost. Co od něj
očekávám? Maximálně prozápadní směřování naší země, aktivní úlohu v rámci Evropské unie a NATO a obezřetnější přistup k dezinformacím z východní teritorií. Věřím tomu, že pokud se mu
povede zvládnout prvních několik měsíců na Hradě bez problémů, dokáže tak získat úctu a respekt i u těch, kdo ho nevolili.

Ondřej Frydrych.Zdroj: se svolením Těšínského divadlaOndřej Frydrych, herec Těšínského divadla, Český Těšín
Já jsem s výsledkem voleb velmi spokojený, z čehož tedy plyne, že jsem volil Petra Pavla. Kampaň byla z mého pohledu velice vyhrocená, možná až zbytečně. Ta vyhrocenost šla z jedné strany. Z
té, která nevyhrála. S přímou volbou jsem trochu „na štíru“, protože si nemyslím, že společnost je na to dostatečně vyspělá. Ovšem teď se ukázalo, jak se lidé ve vyhrocených situacích dokáží
semknout a udělat výsledek dobrý pro Českou republiku. Důkazem toho seknutí je bezmála milionový rozdíl v počtu hlasů, které získal Petr Pavel a které Andrej Babiš. 
Co očekávám od nového prezidenta? Že naplní, co prezentoval ve volební kampani a bude vystupovat takovým umírněným způsobem, jakým vystupoval až dosud, a aby společnost uznala, že to
je lepší než populismus, který nás v posledních letech pohltil a byl prakticky na denním pořádku. Jak by měl prezident zklidnit společnost po volbách? Třeba tím, že bude předávat pravdu a nic
nebude překrucovat. A když toto bude dodržovat, tak mu i ti, kteří ho nevolili, dají postupně za pravdu a on si je získá.

Zuzana Klusová.Zdroj: se svolením Zuzany KlusovéZuzana Klusová, sociální pracovnice, mediální konzultantka, zastupitelka MS kraje za Piráty, Karviná
Já jsem z výsledků voleb nadšená. Poprvé v životě zvítězil ten, koho jsem volila. Jsem plná emocí a doufám, že nový prezident má očekávání nezklame. Přála bych si, aby byl prezidentem všech a
snažil se bořit barikády, které ve společnosti vznikají. Očekávám, že splní, co deklaroval a že se bude snažit společnost nerozdělovat, ale spojovat a zklidňovat.

Radek Podstawka.Zdroj: se svolením Radka PodstawkyRadek Podstawka, náměstek hejtmana pro dopravu (ANO), Karviná
Pan Pavel je vítěz demokratických voleb a já doufám, že nám neudělá ostudu. Přeji mu, ať mu slouží zdraví, a ať táhne republiku správným směrem. Věřím, že se mu to bude dařit a oproti
dosluhujícímu prezidentovi bude Českou republiku ve světě skvěle reprezentovat.

Zdeněk Matušek.Zdroj: Deník/Tomáš JanuszekZdeněk Matušek, lékař, Havířov, senátor za ANO
Pokud jde o má očekávání od nového prezidenta, budu rád, když splní to, co deklaroval ve své kampani. A také, že bude prezidentem všech i těch, kteří k němu mají výhrady. Podle mne má šanci
získat si lidi svým vystupováním a komunikací navenek. Rozhodně by se měl věnovat všem složkám státu, ne jen armádě, ale všemu, na čem stojí fungování státu, tedy lidem, veřejnosti nebo
spolkům.

Stanislav Folwarczny. Zdroj: Deník/Tomáš JanuszekStanislav Folwarczny, náměstek hejtmana Moravskoslezského kraje pro sport, kulturu a školství (SPOLU), Český Těšín
Petra Pavla jsem volil a doufám, že bude lidi sjednocovat a ne rozdělovat. Přál bych si, aby nyní zklidnil situaci v možná lehce rozpolcené společnosti, aby lidi sjednotil, protože nás čeká spousta
věcí, jejichž řešení nebude jednoduché. Očekávám, že bude politikem, který bude vážit slova, nebude reagovat a vyjadřovat se ukvapeně a než něco řekne, vše si důkladně promyslí.

Ivo Vondrák..Zdroj: Deník/Lukáš KaboňIvo Vondrák (ANO), hejtman Moravskoslezského kraje:
Budu mu říkat to, co jsem říkal i před kampaní. Společnost je poměrně výrazně rozdělená, byly vykopány hluboké příkopy a je třeba začít s jejich zahlazováním. V tom bude role prezidenta coby
moderátora diskuse velmi důležitá. Popřál bych mu proto, aby se mu dařilo polarizovanou společnost vrátit zpět do situace, kdy si budeme více pomáhat a více se vzájemně respektovat.Velmi
důležitá bude účast a komunikace s vládou i oběma komorami parlamentu. Je třeba vytvořit něco, co bych nazval zpětnou vazbou. Nesmírně důležitá bude nyní i úloha mezinárodní, která bude
muset řešit problémy, jež máme. Velká úloha pro sjednocení polarizované společnosti bude na úrovni mediální komunikace. Je třeba vstoupit do současného mediálního prostoru s tím, že věci
skutečně nejsou takové, jak byly prezentovány v negativní vyhrocené kampani. Bude na prezidentovi, aby vše vysvětloval. Musíme si říct, jak se věci mají. Abychom si uvědomili, že jsme součástí
západního prostoru a hájíme demokratické principy. To je to hlavní, co jej bude čekat.

4. Poselství prezidentovi! Toto od něj očekávají osobnosti Karvinska a kraje   
seznam | nahoru
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https://www.maximusweb.cz/public/original/52532570
https://www.maximusweb.cz/public/original/52532670
https://www.maximusweb.cz/public/original/52532662
https://www.maximusweb.cz/public/original/52532418
https://www.maximusweb.cz/public/original/52532410
https://www.maximusweb.cz/public/original/52532225
https://www.maximusweb.cz/public/original/52532220
https://www.maximusweb.cz/public/original/52532080
https://www.maximusweb.cz/public/original/52532075
https://www.maximusweb.cz/public/semantic/eyJ0aGVtZVBhZ2VJRCI6NTI1MzI1NTEsInRodW1icyI6M30=
https://www.maximusweb.cz/public/semantic/eyJ0aGVtZVBhZ2VJRCI6NTI1MzI1NTEsInRodW1icyI6Mn0=
https://www.maximusweb.cz/public/semantic/eyJ0aGVtZVBhZ2VJRCI6NTI1MzI1NTEsInRodW1icyI6MX0=
https://www.maximusweb.cz/public/original/52532551
https://www.maximusweb.cz/detail/clanku/52532551
http://translate.google.com/translate?hl=cs&sl=cs&tl=en&u=http%3A%2F%2Fkarvinsky.denik.cz%2Fzpravy_region%2Fprezident-petr-pavel-nazory-osobnosti-karvinsko.html
https://www.maximusweb.cz/public/theme-as-pdf/52532551


Jan Rafaj.Zdroj: Deník/Lukáš KaboňJan Rafaj, ředitel Heimstaden a viceprezident Svazu průmyslu a dopravy ČR:
Nově zvoleného prezidenta jsem poznal už pár let zpět. Tehdy jsem s ním moderoval debatu se seniory v Karviné, Havířově a Ostravě. Následně přijal pozvání na snídani s podnikateli. Během
covidu s nami řešil krizové řízení a navštívil několik podniků. Návštěvu podniků zařadil i do své návštěvy před týdnem. Čekám od něj, že projeví svůj zájem o odlehlejší regiony, bude je navštěvovat
a naslouchat jim. Za Svaz průmyslu čekám, že bude firmy navštěvovat, podnikat s nimi exportní mise a oceňovat inovativní nápady. Nemám strach, že by se mu nedařilo lidi spojovat. Poznal jsem
jej jako nekonfliktního, milého člověka se zájmem o druhé. Bude dobrým prezidentem a přeji mu mnoho dobrého.

Jan Lata.Zdroj: Deník/Gabriela Stašová Jan Lata, rektor Ostravské univerzity:
Tak jako většina našich občanů jsem rád. To, co Andrej Babiš předváděl poslední roky, bylo špatné, a co předváděl poslední dva týdny, bylo přímo děsivé. Jsem rád, že se na Hrad vrátí slušnost,
noblesa, pravda, jednoznačná prozápadní politika a věřím, že nový prezident nebude společnost rozdělovat, ba naopak.

SEKCE: Deníky

KLÍČOVÁ SLOVA:  daniel (1x), stavárek (1x), děkan (1x), obchodně (1x), podnikatelské (1x), fakulty (1x), karviné (1x)

DUPLICITNÍ S: Poselství prezidentovi! Toto od něj očekávají osobnosti Karvinska a kraje ( Denik.cz - Karvinský a havířovský deník, Slezská univerzita v Opavě );

Datum Kategorie Téma Zdroj Autor

30.01.2023 (07:00:01) Sociální sítě Slezská univerzita v Opavě Facebook - Příspěvky Karviná - oficiální stránka města

Otevřít originál | Otevřít detail | Přeložit článek| Stáhnout článek

���PŘIPOMÍNÁME DNEŠNÍ ZASEDÁNÍ ZASTUPITELSTVA MĚSTA KARVINÉV pořadí 3. řádné zasedání Zastupitelstva města Karviné se koná dnes v pondělí 30. ledna 2023 od 15 hodin ve
velkém sále Obchodně podnikatelské fakulty Karviná  Slezské univerzity . Informace k programu najdete na webu města https://www.karvina.cz/deje-se/pozvanka-na-zm-karvine.Grafika: Jan
ŠimerdaText: Martina Orgoníková

SEKCE: Sociální sítě

KLÍČOVÁ SLOVA:  karviná (1x), slezské (1x), univerzity (1x)

DUPLICITNÍ S: ���PŘIPOMÍNÁME DNEŠNÍ ZASEDÁNÍ ZASTUPITELSTVA… ( Facebook - Příspěvky, Obchodně-podnikatelská fakulta );

Datum Kategorie Téma Zdroj Autor

30.01.2023 (10:40:21) Internet Institut tvůrčí fotografie Genus.cz - Články NEZNÁMÝ

Otevřít originál | Otevřít detail | Přeložit článek| Stáhnout článek

Nový Bor bude už posedmnácté tančit v duchu brazilského karnevalu. Pestrým koktejlem barev, masek a rytmů ožije sklářské město o víkendu 17. a 18. února 2023.

Chybět nebudou stálice novoborského masopustu – energičtí bubeníci z Tam Tam Batucady a brazilská královna karnevalu Viviane. Návštěvníci se mohou letos těšit na exkluzivní fotografickou
výstavu světoznámého violoncellisty Jiřího Bárty, hudební vystoupení, sobotní průvod masek i recesistický závod na historických lyžích.

Dvoudenní oslavy Česko – brazilských dnů zahájí v pátek 17. února program v Městském kině. Jeho hlavní hvězdou bude violoncellista Jiří Bárta, který patří ke světové špičce své generace a
novoborskou veřejnost nadchl při srpnovém koncertě v rámci Dvořákova festivalu v kostele Nanebevzetí Panny Marie. Ten se tentokrát v 18 hodin ve světové premiéře představí jako vynikající
fotograf. „Z jeho tvorby vybral významný český dokumentární fotograf profesor Jindřich  Štreit  na čtyřiadvacet metrových fotografií zahrnujících portréty, krajinu, architekturu a exotické země,“
řekla Ilona Rejholcová, jednatelka Kultury Nový Bor s.r.o., která společně s městem Nový Bor akci pořádá.

Návštěvníci vernisáže ale nebudou jen svědky jeho první výstavy, ale také jedinečného společného koncertu s temperamentními bubeníky Tam Tam Batucady. Doprovodí je tanečníci Vibrasil
Samba Show pod vedením skutečné královny karnevalu Viviane Mateus a v nové choreografii zářivé výpravné show společně přenesou diváky do skutečného karnevalového reje v Riu de Janeiru.

„Nebude samozřejmě chybět ani ochutnávka brazilských specialit a společně s brazilským výtvarníkem a sklářem Ricardem Hoineffem namícháme pravé latinskoamerické nápoje,“ doplnila Ilona
Rejholcová. Vstupenky na slavnostní večer v Městském kině lze zakoupit na www.kinonb.cz/program.

Masopust vyvrcholí v sobotu 26. února karnevalovým průvodem městem, v jehož čele půjdou bubeníci Tam Tam Batucady s tanečnicí Vivien a Novoborské mažoretky. „Každý, kdo bude mít chuť
se přidat, je vítán. Sraz masek je v 13.30 hodin u Městského kina,“ doplnila Ilona Rejholcová.

Průvod opět projde od Městského kina přes třídu T. G. Masaryka na náměstí Míru, kde bude zábava pokračovat. Kromě hudební produkce a tanečních vystoupení program okoření i vystoupení
divadla Vagabundus Collective. Kejklířská a divadelní rodina z Volfartic, patří k významným žonglérským esům České republiky. Mimo žonglování s čímkoliv, představí také akrobatickou jízdu na
jednokolce a chůzi na chůdách.

A chybět nebude ani oblíbený recesistický závod Historická lyže, jehož partnerem je pivovar BORN. „Sníh bude zajištěn. Máte-li doma staré „práskačky“, neváhejte a přijďte si zazávodit. Hodnotí
se nejen rychlost, ale i styl a švihácký ohoz,“ dodala Ilona Rejholcová.

SEKCE: Kraje, Města a obce

KLÍČOVÁ SLOVA:  jindřich (1x), štreit (1x)

5. ���PŘIPOMÍNÁME DNEŠNÍ ZASEDÁNÍ ZASTUPITELSTVA…   
seznam | nahoru

6. Brazilský karneval opět roztančí Nový Bor, nebude chybět ani brazilská
královna karnevalu Viviane  seznam | nahoru

6/20

https://www.maximusweb.cz/public/original/52532549
https://www.maximusweb.cz/public/semantic/eyJ0aGVtZVBhZ2VJRCI6NTI1MzQ1ODEsInRodW1icyI6M30=
https://www.maximusweb.cz/public/semantic/eyJ0aGVtZVBhZ2VJRCI6NTI1MzQ1ODEsInRodW1icyI6Mn0=
https://www.maximusweb.cz/public/semantic/eyJ0aGVtZVBhZ2VJRCI6NTI1MzQ1ODEsInRodW1icyI6MX0=
https://www.maximusweb.cz/public/original/52534581
https://www.maximusweb.cz/detail/clanku/52534581
http://translate.google.com/translate?hl=cs&sl=cs&tl=en&u=https%3A%2F%2Fwww.facebook.com%2Fkarvina.oficialni.stranka.mesta%2Fposts%2F547395090745314
https://www.maximusweb.cz/public/theme-as-pdf/52534581
https://www.maximusweb.cz/public/original/52534580
https://www.maximusweb.cz/public/semantic/eyJ0aGVtZVBhZ2VJRCI6NTI1Mzc2NDgsInRodW1icyI6M30=
https://www.maximusweb.cz/public/semantic/eyJ0aGVtZVBhZ2VJRCI6NTI1Mzc2NDgsInRodW1icyI6Mn0=
https://www.maximusweb.cz/public/semantic/eyJ0aGVtZVBhZ2VJRCI6NTI1Mzc2NDgsInRodW1icyI6MX0=
https://www.maximusweb.cz/public/original/52537648
https://www.maximusweb.cz/detail/clanku/52537648
http://translate.google.com/translate?hl=cs&sl=cs&tl=en&u=http%3A%2F%2Fgenus.cz%2Fregiony%2Fceskolipsko%2Fbrazilsky-karneval-opet-roztanci-novy-bor-nebude-chybet-ani-brazilska-kralovna-karnevalu-viviane-n562222.htm
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Datum Kategorie Téma Zdroj Autor

30.01.2023 (10:52:40) Sociální sítě Fakulta veřejných politik Facebook - Příspěvky Fakulta  veřejných  politik  v Opavě

Otevřít originál | Otevřít detail | Přeložit článek| Stáhnout článek

První letošní díl cyklu proběhne již 7. února od 11:00☝️  ve výjimečném provedení. Součástí programu bude projekce dokumentárního filmu Strážci paměti – dokument o sdružení Memorial a
beseda se zástupci z Ruska a ČR. Hosty budou Boris Bělenkin, ředitel knihovny Memorialu v Rusku, a Nela Laryšová, místopředsedkyně sdružení Memorial v ČR. Beseda bude překládána�

SEKCE: Instituce a organizace

KLÍČOVÁ SLOVA:  fakulta (1x), veřejných (1x), politik (1x), opavě (1x)

Datum Kategorie Téma Zdroj Autor

30.01.2023 (11:25:38) Sociální sítě Slezská univerzita v Opavě Facebook - Příspěvky Ústav historických věd - Slezská  univerzita  v Opavě

Otevřít originál | Otevřít detail | Přeložit článek| Stáhnout článek

Vyšlo nové číslo časopisu Acta Historica Universitatis Silesianae Opaviensis!Celé číslo je volně dostupné na stránkách časopisu.http://uhv.fpf.slu.cz/acta-historica/

SEKCE: Instituce a organizace

KLÍČOVÁ SLOVA:  slezská (1x), univerzita (1x), opavě (1x)

Datum Kategorie Téma Zdroj Autor

30.01.2023 (17:58:37) Sociální sítě Obchodně-podnikatelská fakulta Facebook - Příspěvky Karviná - oficiální stránka města

Otevřít originál | Otevřít detail | Přeložit článek| Stáhnout článek

���EDEN SILESIA VYROSTE V LOKALITĚ LIPINY, JEHO DOMINANTOU BUDE GAIASlezská univerzita představila novinářům oficiální podobu vzdělávacího a vědecko-výzkumného parku
Eden Silesia. Oproti původním představám získala hlavní budova nový design a celý park se ze strategických důvodů posunul blíže městu Karviná. Uvidíte více v reportáži Televize POLAR.
Slezská univerzita v Opavě, Obchodně  podnikatelská fakulta  v Karviné , Slezská univerzita, POHO 2030, Moravskoslezský kraj

SEKCE: Sociální sítě POČET AKTUALIZACÍ: 1

KLÍČOVÁ SLOVA:  obchodně (1x), podnikatelská (1x), fakulta (1x), karviné (1x)

DUPLICITNÍ S: ���EDEN SILESIA VYROSTE V LOKALITĚ LIPINY, JEHO… ( Facebook - Příspěvky, Slezská univerzita v Opavě );

Datum Kategorie Téma Zdroj Autor

30.01.2023 (18:29:58) TV Slezská univerzita v Opavě ČT1 SM - Události v regionech (Ostrava) (automat) ČT1 SM

Otevřít originál | Otevřít detail| Stáhnout článek

18:04
00 v celém Olomouckém kraji byla paradoxně zaznamenaná na Jesenicku v obci Ostružná víc jak 93% místních odvolilo 94 lidí s voličským průkazem ale k urnám dorazilo téměř 400 70 lidí

Anna Hovorková
15 a Kristýna Prokešová Česká televize konkrétní pohled na výsledky voleb v krajích a okresech v jednotlivých městech přidá kolegyně Kristýna Prokešová vedle karlovarského a Ústeckého

patří Moravskoslezský
30 kraj mezi regiony kde zvítězil Andrej Babiš Ostrava byla dokonce Jediným krajským městem ve kterém vyhrál byt šťastně 52% prezidentské finále v Olomouckém kraji vyhrál naopak Petr

Pavel voliče
45 v samotné Olomouci hlasovali jednoznačně v jeho prospěch získal 63% všech hlasů a Andrej Babiš v Moravskoslezském kraji dominovaly v okresech zvítězil ve čtyřech ze šesti jeho

oponent získal na svou stranu frýdecko-místecko

18:05
00 a Novojičínsko v Olomouckém kraji vyhrál ve třech z pěti okresů naopak Nově zvolený prezident Ovšem na Šumpersku o jeho výhře rozhodl jenom 15 hlasu na přerovsku jesenickou

naopak bodoval Andrej Babiš

7. První letošní díl cyklu proběhne již 7. února od…   
seznam | nahoru

8. Vyšlo nové číslo časopisu Acta Historica…   
seznam | nahoru

9. ���EDEN SILESIA VYROSTE V LOKALITĚ LIPINY, JEHO…   
seznam | nahoru

10. Události v regionech (Ostrava) (automat)   
seznam | nahoru
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15 úplně nejdrtivější vítězství v okresních městech bylo v Karviné skoro 70 procent lidí bolelo Andreje Babiše značný náskok nad Petrem Pavlem a měl taky v Bruntále velké zastání měl babiši

30 v Přerově Kde sídlí chemička precheza ze skupiny Agrofert V ostatních okresních městech Olomouckého kraje zvítězil Petr Pavel ve studiu už vítám politologa Lukáše vomlel u ze Slezské
univerzity  v Opavě  pěkný večer pane doktore Moravskoslezském

45 kraji kampaní poměrně Ostře vymezil Co to může znamenat pro Ano v Ostravě a Moravskoslezském kraji ty signály že něco není úplně

18:06
00 v pořádku hnutí ANO už vlastně od ostravského primátora máme trochu delší dobu protože ona opravdu už je dlouhodobě upozorňuje na takovou programovou odměnu hnutí ANO se stává

jakousi populistickou stranou která je úplně odlišná od té strany do které vstoupil
15 když byl úplně v prvopočátcích vlastním členem a hostině celou dobu volal po jakési pro jakési programovém kongresu o tom také měl požadavek aby se některé programové priority

vyjasnili poměrně
30 dost zásadně a právě je to takové navázání na to co už tady vlastně říká dlouhodobě No a samo o sobě i to že vlastně těch lidí kteří nakonec dali najevo že jim nevyhovuje úplně

konfrontační styl zejm na té druhé části kampaně
45 tak je to docela dost zajímavé Překvapení Takže je to opravdu zajímavé tak nejblíž tobě nás nečekají nějaké zásadnější volby všechny Volby jsou samozřejmě zásadní Ale víme že budou

vlastně volby do evropského

18:07
00 parlamentu budou samozřejmě zase brzy senátní volby a určitě tady potenciál Samozřejmě je na druhou stranu chci říct že je to záležitost celého hnutí aby některé spory které mají spolu

nějakým způsobem vyřešili a
15 tady opravdu musel ten on takhle prvotní signály že se něco může stát vedle karlovarského a Ústeckého dopadly volby jinak než zbytku republiky tradičně už v
30 tom Moravskoslezském a části olomouckého potvrzuje to stále že vyšší Míra chudoby počtu exekucí a složitější dostupnosti promlouvá i přímo do výběru kandidátů to do velké míry potvrdili

když se vlastně podíváme na rozložení a přesně na ta statistická
45 data tak to tam opravdu velmi velmi zásadně odpovídá Takže v tomto ohledu mám tady jednoznačnou odpověď ano Moc děkuji za váš komentář za rozhovor pane doktore nashledanou

dnes měl Nově zvolený prezident na programu

SEKCE: Zpravodajství POČET AKTUALIZACÍ: 1

KLÍČOVÁ SLOVA:  slezské (1x), univerzity (1x), opavě (1x)

Datum Kategorie Téma Zdroj Autor

30.01.2023 (19:57:08) Sociální sítě Slezská univerzita v Opavě Facebook - Příspěvky Jan Wolf

Otevřít originál | Otevřít detail | Přeložit článek| Stáhnout článek

Dnešní zastupitelstvo bylo prvním v roce 2023.Projednávanými body byly například poskytnutí účelové dotace velkým kulturním tělesům a sportovním klubům. Dále jsme odsouhlasili společnou
deklaraci se Slezskou  univerzitou  v Opavě  na přípravě a realizaci projektu Eden Silesia anebo jsme schválili Plán udržitelné městské mobility.

SEKCE: Sociální sítě

KLÍČOVÁ SLOVA:  slezskou (1x), univerzitou (1x), opavě (1x)

Datum Kategorie Téma Zdroj Autor

30.01.2023 (21:43:10) Sociální sítě Slezská univerzita v Opavě Facebook - Příspěvky Obchodně podnikatelská fakulta v Karviné, Slezská  univerzita

Otevřít originál | Otevřít detail | Přeložit článek| Stáhnout článek

� Nevíte, zda jít na fakultní ples? � V příspěvku níže naleznete bohatý program plesu. �

SEKCE: Instituce a organizace

KLÍČOVÁ SLOVA:  karviné (1x), slezská (1x), univerzita (1x)

DUPLICITNÍ S: � Nevíte, zda jít na fakultní ples? � V příspěvku… ( Facebook - Příspěvky, Obchodně-podnikatelská fakulta );

Datum Kategorie Téma Zdroj Autor

30.01.2023 (22:28:19) Sociální sítě Slezská univerzita v Opavě Facebook - Příspěvky Slezská  univerzita  v Opavě

Otevřít originál | Otevřít detail | Přeložit článek| Stáhnout článek

Výňatek z rozhovoru s ještě kandidáty na prezidenta ČR na https://program.rozhlas.cz/zaznamy#/radiozurnal/73/2023-01-27.Děkujeme budoucímu prezidentovi a gratulujeme ke zvolení!

SEKCE: Kultura a vzdělávání

KLÍČOVÁ SLOVA:  slezská (1x), univerzita (1x), opavě (1x)

11. Dnešní zastupitelstvo bylo prvním v roce 2023.…   
seznam | nahoru

12. � Nevíte, zda jít na fakultní ples? � V příspěvku…   
seznam | nahoru

13. Výňatek z rozhovoru s ještě kandidáty na…   
seznam | nahoru
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Datum Kategorie Téma Zdroj Autor

31.01.2023 (06:15:14) Internet Obchodně-podnikatelská fakulta SeznamZpravy.cz - Články Barbora Novotná , Petr Juna

Otevřít originál | Otevřít detail | Přeložit článek| Stáhnout článek

V novém Indexu vnímání korupce si Česko polepšilo o několik příček. Podle Transparency International přesto vláda Petra Fialy nebojuje s korupcí dostatečně.

Česko získalo v novém Indexu korupce Transparency International (TI) 56 bodů ze sta, a poskočilo tak o osm příček na 41. místo ze 180 hodnocených zemí. Přesto však toho podle TI vláda, která
vede zemi už přes rok, nedělá dost.

„Vláda Petra Fialy (ODS) v tomto ohledu nepředstavuje žádnou výraznou změnu. Vypadá to, že se spokojila s tím, že Andrej Babiš (ANO) už není premiér, a zapomněla, že jím zase může být.
Vládní koalice zatím nenašla odvahu na novelu zcela bezzubého zákona o střetu zájmů, její návrh na ochranu oznamovatelů je jen stínem skutečně efektivního řešení a velké naděje nevzbuzují ani
slabé plány na regulaci lobbingu,“ vysvětlil Ondřej Kopečný, ředitel Transparency International ČR.

Podle Kopečného se vládní strany při vlastních korupčních kauzách nezachovaly příkladně. „Zklamáním je i přístup vládních stran ke korupčním aférám. Pokud se týkají jejich členů, jsme tak jako v
minulosti svědky řady výmluv, zlehčování informací nebo dosazování zapletených politiků do poradních funkcí,“ říká ředitel TI.

Následuje obsah vložený z jiného webu. Zde jej můžete přeskočit.
Přejít před obsah vložený z jiného webu.

Česko v indexu korupce letos předehnalo Polsko a získalo nejvíce bodů ze států V4. Polsko se však poslední roky propadá. Ještě hůře je na tom Maďarsko, které za posledních 10 let přišlo o 13
bodů.

„CPI (index vnímání korupce, pozn. red. ) je nutné vnímat v dlouhodobém horizontu. Zachycuje vývoj a trendy v dané společnosti. Je patrné, že Česko patnáct let přešlapuje na místě. Sice se
výrazně nepropadá jako například Maďarsko, ale zároveň se celkově ani nezlepšuje,“ vysvětluje Petr Leyer, právník a člen správní rady TI ČR, proč mírné zlepšení nemůže Česká republika slavit.

I přes dvoubodové meziroční zlepšení a posun v rámci zemí V4 tak Česko zůstává osm bodů za průměrem Evropské unie. V rámci členských států poskočila Česká republika z 19. místa na místo
16., které sdílí s Itálií a Slovinskem. Zcela nejhůře je na tom je na tom v EU Maďarsko (42 bodů), které oproti loňsku ztratilo bod, Bulharsko (43 bodů) a Rumunsko (46 bodů).

Následuje obsah vložený z jiného webu. Zde jej můžete přeskočit.
Přejít před obsah vložený z jiného webu.

Transparency International považuje vliv Evropské unie v boji proti korupci za velmi významný. Podle neziskové organizace za posledních deset let většinu protikorupčních zákonů čeští
zákonodárci schválili díky evropské legislativě. Pozitivní efekt měl také tlak mezinárodních organizací, jako Skupiny států proti korupci (GRECO) či Moneyval, komise při Radě Evropy, která
kontroluje dodržování standardů v oblasti financování terorismu a praní špinavých peněz.

Česko bez strategie

V Česku však podle Transparency International kromě legislativy z EU dlouhodobě chybí protikorupční strategie. V posledních letech tady zlepšení střídá propad a naopak.

„Ačkoliv politici o korupci rádi hovoří a zapojují boj proti ní do svého politického marketingu, naplnění předvolebních slibů značně pokulhává. V Transparency pak musíme znovu a stále dokola
aktivně lobbovat za přijetí funkční a kvalitní protikorupční legislativy, která po volbách opět kamsi zapadla mezi sněmovní lavice,“ říká David Kotora, vedoucí komunikace TI ČR.

Nezisková organizace zabývající se korupcí se proto domnívá, že v Česku chybí systémová změna a nedostatečný důraz na boj s korupcí je i ve strategických materiálech. V České republice chybí
správně nastavené regulace o lobbingu či transparentní data o dotacích a práci úřadů.

„Měli bychom si uvědomit, že nečinnost v oblasti boje s korupcí může mít z dlouhodobého hlediska dopad na ekonomiku dané země, protože korupční prostředí negativně narušuje mimo jiné
prostředí konkurenční. Ať už střet zájmů, neregulované prostředí lobbingu nebo netransparentní veřejné zakázky mohou vést k protežování některých firem a zvyšování jejich podílu na trhu, což
výrazně narušuje konkurenceschopnost v daném odvětví,“ uvedla Eva Kotlánová, členka Dozorčí rady TI ČR a ekonomka působící na Katedře ekonomie a veřejné správy Obchodně
podnikatelské  fakulty v Karviné .

Alternativní měření korupce

Měření korupce je obtížné ze samotné podstaty. Má totiž zachytit něco, co probíhá v utajení a pokud možno beze stop. Ještě těžší pak je porovnávat korupci mezi zeměmi navzájem. Organizace
Transparency International proto ve svém žebříčku Corruption Perceptions Index (CPI, publikovaném od roku 1995) používá data z anonymních dotazníků i z dat nasbíraných 13 různými
institucemi z celého světa, například od Světové banky. Poté výzkumníci „standardizují“ výsledky na škále od 0 do 100, aby byly různé hodnoty porovnatelné v jedné tabulce.

Výhodou je globální dosah takovéto metriky i její dlouhodobý charakter, takže je možné sledovat změny v rámci pořadí zemí v čase. Tato metoda má ale i své kritiky. Měří totiž „dojem korupce“,
nikoli skutečnou korupci. Pokud by například v zemi X panovalo podezření, že došlo k významné korupční události, novináři se podívají, jak si země X stojí v žebříčku korupce. Tyto zprávy nadále
prohloubí pověst země X jako zkorumpované.

„Tak může dojít k upevnění dojmu ‚korupcí sužované země X‘ bez ohledu na to, zda k nějaké korupci došlo,“ upozornil v roce 2013 výzkumník Alex Cobham z Centra pro globální rozvoj. „V tomto
bludném kruhu chybí nejen důkazy o skutečné korupci v zemi X, ale i jakékoli informace o tom, jak korupce ovlivňuje, nebo neovlivňuje občany této země.“ Cobham připomíná, že zakladatel CPI v
roce 2009 z projektu odstoupil a nechce s ním být nadále spojován.

Žebříčky korupce jsou užitečné, zvyšují povědomí o problému korupce. Jsou ale zavádějící. Podceňují míru korupce v bohatých a vyspělých zemích.
Yuen Yuen Angová, výzkumnice na University of Michigan

Z jiného důvodu kritizuje korupční žebříček CPI výzkumnice Yuen Yuen Angová, která působí na University of Michigan. Podle ní by analytici měli namísto otázky „Která země je nejvíce (nebo
nejméně) zkorumpovaná?“ měli zvážit jiný soubor otázek: „Ve které zemi převládá jaký typ korupce? Proč? S jakými důsledky? Jak můžeme bojovat proti různým typům korupce?“

„Každoroční měření korupce na celém světě je nákladné a obtížné. Existující žebříčky poskytují obrovskou veřejnou službu. Pomáhají zvyšovat povědomí o korupci a mobilizovat veřejnost k boji
proti ní,“ uznává Angová.

„Existující žebříčky však také klamou, a to ve dvou klíčových ohledech. Za prvé, nerozlišují mezi různými druhy korupce, vše spojují do jednoho hodnocení. Za druhé, nedostatečně měří typ
korupce, který se vyskytuje v bohatých kapitalistických ekonomikách. Říkám tomu přístup za peníze (access money). Elity využívají svou moc a bohatství k různým zákulisním výměnám, které
mohou být z právního hlediska legální. V důsledku toho bohaté země vždy vypadají v těchto žebříčcích jako bezúhonné. To posiluje dojem, že korupce je něco, co se děje jen lidem v chudých
zemích.“

Podle Angové je užitečné rozdělit si korupci do několika kategorií, a to podle toho, zda se týká peněz, a zda se jí účastní vysoce postavené elity:

běžní lidé elity
obohacenídrobná krádež velká krádež

(drobný úředník si řekne o poplatky, které pak skončí v jeho kapse) (politik nebo vysoce postavený úředník tuneluje veřejné finance)
něco za
něco

urychlení za peníze přístup za peníze

14. Česko si v žebříčku korupce polepšilo. Systémové změny ale chybí   
seznam | nahoru
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(úředník přijme úplatek za to, aby urychlil postup žádosti schvalovacím procesem, pacient
si neoficiálně připlatí za lepší péči)

(firmy financují vysoce postaveným politikům akce, politik se odvděčí mírnějším dohledem
nebo prosazením výhodného zákona)

„Když někdo podplatí lokálního úředníka, aby se vyhnul byrokratickým prodlevám, říkám tomu urychlení za peníze . Na druhou stranu, když vysoce postavený politik využije svého vlivu a za
odměnu dostane od bohatých podnikatelů nějaké výhody, říkám tomu přístup za peníze,“ popisuje Angová. „Když lidé mluví o úplatcích, myslí tím obvykle urychlení za peníze, a na přístup za
peníze se zapomíná.“

V takto segmentovaném pohledu na korupci lze poukázat nejen na rozdíly mezi mírou korupce, ale i rozdíly mezi různými typy korupce v různých zemích. Například Čína a Indie jsou na žebříčku
Transparency Internetional blízko u sebe, přibližně uprostřed seznamu. Každá země se ale potýká s jiným typem korupce.

Následuje obsah vložený z jiného webu. Zde jej můžete přeskočit.
Přejít před obsah vložený z jiného webu.

„Přestože obě země mají podobnou úroveň korupce při celkovém pohledu, konkrétní způsob korupce se liší. V Číně je nejčastější přístup za peníze, kdy lidé ve vysokém postavení směňují vliv za
bohatství, zatímco v Indii převažují případy urychlení za peníze,“ ukazuje Angová. Dalším typickým příkladem jsou podle ní Spojené státy, kde je sice nízká úroveň ostatních druhů korupce, ale
přístup za peníze je zde relativně rozšířený, i když ne tolik, jako v Indii nebo Číně.

Korupční kauzy posledních let v Česku ukázaly, že země stále nepřejala praxi Západu. „Přibližování se k politické kultuře obvyklé v západních zemích, tedy že politik při podezření z protiprávního
jednání přeruší svoji politickou kariéru do doby, než očistí své jméno, v České republice stále nenastalo,“ sdělil vedoucí analytik TI ČR Marek Chromý.

Somálsko vs. Dánsko

Nejlépe si v Indexu vedlo Dánsko, které za loňský rok dostalo 90 bodů a pokračuje v růstu z minulých let. O druhé, resp. třetí místo se dělí Finsko s Novým Zélandem s 87 body, Následuje Norsko s
84 body. Index naopak uzavírá Somálsko s 12 body, o bod lépe jsou na tom Sýrie s jižním Súdánem, o dva pak Venezuela.

Následuje obsah vložený z jiného webu. Zde jej můžete přeskočit.
Přejít před obsah vložený z jiného webu.

Nejvíce si oproti minulému roku polepšil Afghánistán (osm bodů), který je na vzestupné křivce také dlouhodobě. Botswana měla letos o pět bodů více, po čtyřech bodech navíc si oproti letošku
připsal Izrael a Angola. Naopak nejvíce si meziročně pohoršil Omán (-8 bodů), Ázerbájdžán (-7 b.) a Barma (-5 b.)

V tabulce je možné vyhledávat podle názvu země nebo řadit podle hodnot v jednotlivých sloupcích.

Následuje obsah vložený z jiného webu. Zde jej můžete přeskočit.
Přejít před obsah vložený z jiného webu.

SEKCE: Zpravodajství

KLÍČOVÁ SLOVA:  obchodně (1x), podnikatelské (1x), fakulty (1x), karviné (1x)

Datum Kategorie Téma Zdroj Autor

31.01.2023 (08:00:23) Sociální sítě Slezská univerzita v Opavě Facebook - Příspěvky Obchodně podnikatelská fakulta v Karviné, Slezská  univerzita

Otevřít originál | Otevřít detail | Přeložit článek| Stáhnout článek

� Chcete se ve zralém věku vzdělávat na univerzitní úrovni �, poznat nové přátele a smysluplně využít svůj čas? Pak neváhejte a přihlaste se na Univerzitu třetího věku Obchodně podnikatelské
fakulty v Karviné! ��� Podmínky pro přijetí do programu U3V jsou následující: ✅ věk nad 50 let,✅ předpokládá se ukončené středoškolské vzdělání (není podmínkou),✅ podání přihlášky:
elektronicky na stránkáchczv.slu.cz �, osobně nebo telefonicky,✅ zaplacení poplatku ve výši 1 000,- Kč/semestr, posluchači s nárokem na starobní důchod ve výši 700,- Kč/semestr na účet SU
OPF, č. ú.: 101285316/0300 nebo v hotovosti na pokladně SU OPF�� V akademickém roce 2022/2023 nabízí SU OPF tyto formy studia U3V:Přednáškové cykly: � Finance převážně vážně,
aneb jak se neztratit ve světě financí � Formy integrace v soudobém světě Vzdělávací kurzy:� Angličtina pro začátečníky � Angličtina pro pokročilé začátečníky � Angličtina pro mírně
pokročilé � Angličtina pro středně pokročilé � Němčina pro začátečníky � Pohybová hygiena a zdravý pohyb � Práce s chytrým telefonem a tabletem�� Přednášky a kurzy probíhají 1 x
týdně 2 vyučovací hodiny �, celkem 12 týdnů za semestr a jsou zakončeny písemným testem. �� Výuka je zpestřena atraktivními exkurzemi, besedami a dalšími zajímavými akcemi. �
Začínáme od 21. 2. 2023 Bližší informace naleznete na:� czv.slu.cz☎️  + 420 596 398 438 (kontaktní osoba Mgr. Dagmar Sohrová)� czv@slu.cz

SEKCE: Instituce a organizace

KLÍČOVÁ SLOVA:  karviné (1x), slezská (1x), univerzita (1x)

DUPLICITNÍ S: � Chcete se ve zralém věku vzdělávat na… ( Facebook - Příspěvky, Obchodně-podnikatelská fakulta );

Datum Kategorie Téma Zdroj Autor

31.01.2023 (08:56:42) Sociální sítě Filozoficko-přírodovědecká fakulta Facebook - Příspěvky Filozoficko-přírodovědecká  fakulta  v Opavě

Otevřít originál | Otevřít detail | Přeložit článek| Stáhnout článek

S blížícím se koncem zkouškového období přichází řada na zápis předmětů do letního semestru. � Zápis začne 1. 2. 2023 v 17:00; přihlašovat se můžete až do 10. 2. 2023. Tak na to
nezapomeňte, ať máte v rozvrhu své oblíbence.

SEKCE: Instituce a organizace

KLÍČOVÁ SLOVA:  filozoficko (1x), přírodovědecká (1x), fakulta (1x), opavě (1x)

15. � Chcete se ve zralém věku vzdělávat na…   
seznam | nahoru

16. S blížícím se koncem zkouškového období přichází…   
seznam | nahoru

10/20

https://www.maximusweb.cz/public/semantic/eyJ0aGVtZVBhZ2VJRCI6NTI1NzExMDYsInRodW1icyI6M30=
https://www.maximusweb.cz/public/semantic/eyJ0aGVtZVBhZ2VJRCI6NTI1NzExMDYsInRodW1icyI6Mn0=
https://www.maximusweb.cz/public/semantic/eyJ0aGVtZVBhZ2VJRCI6NTI1NzExMDYsInRodW1icyI6MX0=
https://www.maximusweb.cz/public/original/52571106
https://www.maximusweb.cz/detail/clanku/52571106
http://translate.google.com/translate?hl=cs&sl=cs&tl=en&u=https%3A%2F%2Fwww.facebook.com%2Fslu.opf%2Fposts%2F574568928018958
https://www.maximusweb.cz/public/theme-as-pdf/52571106
https://www.maximusweb.cz/public/original/52571105
https://www.maximusweb.cz/public/semantic/eyJ0aGVtZVBhZ2VJRCI6NTI1NzMxMDIsInRodW1icyI6M30=
https://www.maximusweb.cz/public/semantic/eyJ0aGVtZVBhZ2VJRCI6NTI1NzMxMDIsInRodW1icyI6Mn0=
https://www.maximusweb.cz/public/semantic/eyJ0aGVtZVBhZ2VJRCI6NTI1NzMxMDIsInRodW1icyI6MX0=
https://www.maximusweb.cz/public/original/52573102
https://www.maximusweb.cz/detail/clanku/52573102
http://translate.google.com/translate?hl=cs&sl=cs&tl=en&u=https%3A%2F%2Fwww.facebook.com%2Fslufpf%2Fposts%2F658059956161790
https://www.maximusweb.cz/public/theme-as-pdf/52573102


Datum Kategorie Téma Zdroj Autor

31.01.2023 (10:47:22) Sociální sítě Slezská univerzita v Opavě Facebook - Příspěvky Ústav historických věd - Slezská  univerzita  v Opavě

Otevřít originál | Otevřít detail | Přeložit článek| Stáhnout článek

Nabídka práce!

SEKCE: Instituce a organizace

KLÍČOVÁ SLOVA:  slezská (1x), univerzita (1x), opavě (1x)

Datum Kategorie Téma Zdroj Autor

31.01.2023 (11:01:58) Sociální sítě Fakulta veřejných politik Facebook - Příspěvky Slezské zemské muzeum

Otevřít originál | Otevřít detail | Přeložit článek| Stáhnout článek

Ohlédnutí za dílem prof. Mečislava Boráka (1945-2017), našeho dlouholetého odborného pracovníka.___Výstavu „Sandarmoch – kde stromy mají tváře” je možné zhlédnout v galerii UniPoint v
OC Breda & Weinstein (1. patro vedle Krevního centra) do 18. 2. 2023. Otevřena je od pondělí do soboty v čase 10.00 až 18.00.V rámci doprovodného programu k výstavě proběhne v úterý 7.
února 2023 od 11 hod. debata spojená s projekcí dokumentu Strážci paměti, který se věnuje organizaci Memorial a její současné situaci. Program proběhne v rámci cyklu Moderní výzvy lidstva,
který pro studenty i širokou veřejnost tradičně pořádá Mendelovo gymnázium ve spolupráci s Fakultou  veřejných  politik  v Opavě . Debata bude přenášena formou živého streamu, který bude
po skončení ke zhlédnutí na YouTube v kanálu Moderních výzev lidstva.➡️  Odkaz na stránky projektu:https://gulag.cz/cs/projekty/sandarmoch

SEKCE: Kultura a vzdělávání

KLÍČOVÁ SLOVA:  fakultou (1x), veřejných (1x), politik (1x), opavě (1x)

Datum Kategorie Téma Zdroj Autor

31.01.2023 (14:00:01) Sociální sítě Slezská univerzita v Opavě Facebook - Příspěvky Obchodně podnikatelská fakulta v Karviné, Slezská  univerzita

Otevřít originál | Otevřít detail | Přeložit článek| Stáhnout článek

�� Blíží se zápis předmětů do letního semestru! ��✅ Zápis se týká všech ročníků a forem studia. ✅ V IS SU proběhne od 7. 2. 2023 od 17:00 do 19. 2. 2023.

SEKCE: Instituce a organizace

KLÍČOVÁ SLOVA:  karviné (1x), slezská (1x), univerzita (1x)

DUPLICITNÍ S: �� Blíží se zápis předmětů do letního semestru!… ( Facebook - Příspěvky, Obchodně-podnikatelská fakulta );

Datum Kategorie Téma Zdroj Autor

31.01.2023 (15:33:08) Internet Institut tvůrčí fotografie Polar.cz - Bruntálsko Karel Soukop

Otevřít originál | Otevřít detail | Přeložit článek| Stáhnout článek

Světoznámý fotograf a profesor Jindřich  Štreit  vystavuje v pražském senátu fotografie své poslední kolekce s názvem Průmysl Bruntálu a jeho lidé. Výstavu Jindřich  Štreit  prezentoval v
loňském roce v Bruntále a nyní se ji podařilo přenést i na půdu senátu.

Podle slov autora výstavy je představení Bruntálu v Praze právě jeho cílem.

Jindřich  Štreit  strávil v loňském roce mnoho dnů v šesti největších bruntálských průmyslových závodech, aby zachytil zvláštní momenty z denního i nočního dění.

Za velmi přínosnou považují výstavu i zástupci firem. Kromě zaměstnanců dokumentuje i technickou úroveň závodů.

SEKCE: Kraje, Města a obce

17. Nabídka práce!   
seznam | nahoru

18. Ohlédnutí za dílem prof. Mečislava Boráka (1945…   
seznam | nahoru

19. �� Blíží se zápis předmětů do letního semestru!…   
seznam | nahoru

20. Fotograf a profesor Jindřich Štreit vystavuje v pražském senátu kolekci
Průmysl Bruntálu a jeho lidé  seznam | nahoru
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KLÍČOVÁ SLOVA:  jindřich (4x), štreit (4x)

Datum Kategorie Téma Zdroj Autor

31.01.2023 (19:41:59) Sociální sítě Vedení univerzity Facebook - Příspěvky Slezská univerzita v Opavě

Otevřít originál | Otevřít detail | Přeložit článek| Stáhnout článek

Výsledky prezidentských voleb a ztrátu podpory lídrů hnutí ANO v MS kraji komentuje politolog Fakulta veřejných politik v Opavě Mgr. Lukáš  Vomlela , Ph.D. v relaci ČT1 Události v regionech.

SEKCE: Kultura a vzdělávání

KLÍČOVÁ SLOVA:  lukáš (1x), vomlela (1x)

DUPLICITNÍ S: Výsledky prezidentských voleb a ztrátu podpory… ( Facebook - Příspěvky, Slezská univerzita v Opavě ); Výsledky prezidentských voleb a ztrátu podpory… ( Facebook - Příspěvky,
Fakulta veřejných politik);

Datum Kategorie Téma Zdroj Autor

01.02.2023 (08:58:22) Sociální sítě Slezská univerzita v Opavě Facebook - Příspěvky Slezská  univerzita  v Opavě

Otevřít originál | Otevřít detail | Přeložit článek| Stáhnout článek

Zajímá vás, proč náš dosluhující rektor během svého osmiletého funkčního období nepřijímal pozvání na Pražský hrad?Pokud ano, sledujte dnes od 16:40 relaci TV Polar Opavský expres, kde
najdete odpověď i na tuto otázku.���

SEKCE: Kultura a vzdělávání

KLÍČOVÁ SLOVA:  slezská (1x), univerzita (1x), opavě (1x)

Datum Kategorie Téma Zdroj Autor

01.02.2023 (10:57:13) Sociální sítě Slezská univerzita v Opavě Facebook - Příspěvky Obchodně podnikatelská fakulta v Karviné, Slezská  univerzita

Otevřít originál | Otevřít detail | Přeložit článek| Stáhnout článek

Soutěž o 2 lístky na ples! ��� Chceš se zapojit do soutěže o 2 lístky na fakultní ples? �� Stačí splnit tyto podmínky: ✅ Napsat do komentářů, co tě první napadne, když se řekne ples. �✅
Označit osobu se kterou chceš na ples jít. �� Soutěž probíhá na Facebooku a Instagramu fakulty. Zapojit se můžeš pouze na jedné sociální síti. �� Soutěžíme do 6. 2. 2023

SEKCE: Instituce a organizace

KLÍČOVÁ SLOVA:  karviné (1x), slezská (1x), univerzita (1x)

DUPLICITNÍ S: Soutěž o 2 lístky na ples! ��� Chceš se zapojit… ( Facebook - Příspěvky, Obchodně-podnikatelská fakulta );

Datum Kategorie Téma Zdroj Autor

01.02.2023 (12:13:42) TV Institut tvůrčí fotografie TV POLAR - REGIONÁLNÍ ZPRÁVY POLAR (automat) TV POLAR

Otevřít originál | Otevřít detail| Stáhnout článek

12:01
00 televize Polar pokračuje ve vysílání na řadě jsou regionální zprávy je středa 1 února Mějte hezký den Městský obvod ostrava-jih vydal další
15 publikaci o jubilejní kolonii první vydání vzniku V roce 2018 u příležitosti 90 let od pojmenování této závodní kolonie jako Jubilejní nová publikace připomíná 100 let od dostavby prvních

domů oproti
30 první verzi Je nová publikace o něco mohutnější a jednak jsme přestoupili na úplně nový formát novou podobu grafiky Myslím si že je to daleko přehlednější A co čtenáři najdou nového v

této publikaci Tak to jsou pauzovací papíry na které jsme umístili stavební

21. Výsledky prezidentských voleb a ztrátu podpory…   
seznam | nahoru

22. Zajímá vás, proč náš dosluhující rektor během…   
seznam | nahoru

23. Soutěž o 2 lístky na ples! ��� Chceš se zapojit…   
seznam | nahoru

24. REGIONÁLNÍ ZPRÁVY POLAR (automat)   
seznam | nahoru
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45 nákresy a půdorysy a některých vybraných budov a nově tam byly zařazeny objevené historické fotografie kolonie světoznámý fotograf a profesor Jindřich  štreit  vystavuje v pražském
senátu fotografie

12:02
00 své poslední kolekce s názvem průmysl Bruntálu a jeho lidé výstavu Jindřich  štreit  prezentoval V loňském roce v Bruntále Černá louka Ostrava bude ve středu 15 února hostit již třetí

ročník diskuzního
15 Fóra e-mobilita akce zaměřená zejména na novinky v oblasti ekologizace dopravy Moravskoslezského kraje diskuze o potřebách obcí zatížených sociálním vyloučením s moravskoslezským
30 regionem setkání vedení obcí s pracovníky Ministerstva práce a sociálních věcí bylo vytvoření mapy potřeb a opatření vést Dialog se starosty jejich potřebách vyslechnout
45 si co vnímají jako rizika V čem se jim daří a kde by naopak potřebovali podporu od české vlády záměrem setkání v Ostravě bylo vytvořit konkrétní mapu opatření se kterou se bude dále

pracovat přijedeme v tomto roce znova jsem a budeme chtít i s poskytnout

12:03
00 zpětnou vazbu a vysvětlit které ty podněty je možné nějak uchopit něco s tím něco udělat My už jsme před rokem začali budovat analýzu Vítkovic kdy řešíme vlastně problémy které nás

tady tíží A tímto
15 setkáním bychom chtěli dále postupovat a dělat patřičné kroky které povede k zlepšení situace ve Vítkovicích Ministerstvo práce a sociálních věcí vnímá jako klíčový Faktor dialog s těmi

kterých se problematika vyloučených lokalit týká nejvíce
30 a je v kontaktu s obyvateli a neziskovými organizacemi podle ministerstva ale dosud chyběl konstruktivní Dialog se starosty a primátory konference se zúčastnili také představitelé kraje a

Magistrátu města Ostravy aby přiblížili konkrétní
45 případy sociálně vyloučených lokalit Jedná se asi o 1500 lidí a a to co je na tom tragické je skutečnost že že se to týká také několikaset dětí v současné době je v Ostravě přes 500

SEKCE: Zpravodajství

KLÍČOVÁ SLOVA:  jindřich (2x), štreit (2x)

Datum Kategorie Téma Zdroj Autor

01.02.2023 (13:36:11) Sociální sítě Fakulta veřejných politik Facebook - Příspěvky Fakulta  veřejných  politik  v Opavě

Otevřít originál | Otevřít detail | Přeložit článek| Stáhnout článek

Výstavu věnovanou památce stalinského popraviště s názvem "Sandarmoch – Kde stromy mají tváře" můžete vždy od pondělí do soboty navštívit v Breda & Weinstein až do 18. února☝️ Nenechte
si ujít tuto mimořádnou výstavu ani zajímavý doprovodný program. Více informací:VÝSTAVA↪️ www.slu.cz/ fvp /cz/aktuality/15/1507DOPRODOVNÝ
PROGRAM↪️ www.slu.cz/ fvp /cz/aktuality/15/1520

SEKCE: Instituce a organizace

KLÍČOVÁ SLOVA:  fvp (2x), fakulta (1x), veřejných (1x), politik (1x), opavě (1x)

Datum Kategorie Téma Zdroj Autor

01.02.2023 (17:40:08) Internet Slezská univerzita v Opavě Prahain.cz - Články Petr Kouba

Otevřít originál | Otevřít detail | Přeložit článek| Stáhnout článek

Přesně dnes budeme mít jedinečnou možnost sledovat zajímavý úkaz na noční obloze. Nejblíže k Zemi bude kometa nazvaná C/2022 E3 (ZTF), která je viditelná pouhým okem.

Zemi mine jen o vlásek, a to ve vzdálenosti 0,28 astronomické jednotky. V přepočtu na lidské mysli pochopitelnější kilometry jde skutečně vzhledem k velikosti vesmíru téměř o dotek. Kometa
kolem nás profrčí ve vzdálenosti 42 milionů kilometrů. Informace pochází z webu Slezské univerzity  v Opavě .

I přes tuto dálku by však měla být dobře viditelná. Spatřit ji můžeme v blízkosti severního nebeského pólu v souhvězdí Žirafy. Pro jednodušší orientaci si musíme najít na obloze Velký vůz. V jeho
blízkosti už by měla být snadno spatřitelná, a to i malým dalekohledem. Pokud budou vhodné podmínky a můžeme se chlubit dokonalým zrakem, postačí nám jen pouhé lidské oko. Dobré je však
nebeskou podívanou sledovat mimo město, v tmavé oblasti, kde vás nebude rušit světelný smog.

Astronomové na kometu čekají s velkým nadšením a pro všechny zájemce připravili i internetovou stránku, kde lze sledovat přesný pohyb komety. Ta by při svém průletu měla minout Zemi a měla
by dosáhnout 5. stupně hvězdné viditelnosti. To znamená, že by neměl být problém ji sledovat pouhým okem.

Radost trochu kazí meteorologové z Českého hydrometeorologického ústavu, kteří předpovídají na dnešní večer a noc zataženo až oblačno. Nicméně předpověď počasí slibuje také čerstvý vítr,
takže existuje naděje, že dojde k rozfoukání oblačnosti.

Kometa C/2022 E3 (ZTF) je dámou, která na sebe nechá dlouho čekat. Vědci ji poprvé objevili 2. března 2022 a pojmenovali ji po švýcarském astronomovi Fritzi Zwickym. Její první pozorování
uskutečnili na observatoři Mt. Palomar v Californii. Nicméně krátce poté, když se mapovala její hvězdná trasa, se zjistilo, že není v blízkosti Země nováčkem. Jde o takzvanou dlouhoperiodickou
kometu, která má dobu oběhu asi 50 tisíc let. Když se naposled mihla kolem naší planety, mohli na ní koukat oči neandrtálců.

Pokud ji propásnete dnes, vrátí se zase kolem roku 52023. Jak se budou jmenovat tvoři, kteří ji v budoucnu budou pozorovat, si dnes netroufáme ani domýšlet.

SEKCE: Kraje, Města a obce

KLÍČOVÁ SLOVA:  slezské (1x), univerzity (1x), opavě (1x)

25. Výstavu věnovanou památce stalinského popraviště…   
seznam | nahoru

26. Pozor! Řítí se na nás kometa. Naposledy ji pozorovali neandrtálci   
seznam | nahoru
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Datum Kategorie Téma Zdroj Autor

01.02.2023 (18:27:16) Sociální sítě Slezská univerzita v Opavě Facebook - Příspěvky Obchodně podnikatelská fakulta v Karviné, Slezská  univerzita

Otevřít originál | Otevřít detail | Přeložit článek| Stáhnout článek

Ve čtvrtek, 26.1. jste mohli více poznat naší fakultu díky Dnu otevřených dveří. ��Věříme, že vám návštěva v rozhodování pomohla a děkujeme ještě jednou všem za hojnou účast. �� Ti,
kteří Den otevřených dveří nestihli si můžou pustit online záznam na našem YouTube ��go.slu.cz/DOD23

SEKCE: Instituce a organizace

KLÍČOVÁ SLOVA:  karviné (1x), slezská (1x), univerzita (1x)

DUPLICITNÍ S: Ve čtvrtek, 26.1. jste mohli více poznat naší… ( Facebook - Příspěvky, Obchodně-podnikatelská fakulta );

Datum Kategorie Téma Zdroj Autor

01.02.2023 (18:45:15) Sociální sítě Slezská univerzita v Opavě Facebook - Příspěvky Kultura a památky Moravskoslezského kraje

Otevřít originál | Otevřít detail | Přeložit článek| Stáhnout článek

Tak, je to tam... díky všem, kdo jste v tom s námi... Moravskoslezská vědecká knihovna v Ostravě Slezská  univerzita  v Opavě  Národní památkový ústav a naše příspěvkovky ... a :-) ...

SEKCE: Sociální sítě

KLÍČOVÁ SLOVA:  slezská (1x), univerzita (1x), opavě (1x)

Datum Kategorie Téma Zdroj Autor

02.02.2023 (01:05:01) Tisk Fakulta veřejných politik Economia, a.s. - Hospodářské noviny Martin Biben martin.biben@hn.cz

Otevřít originál | Otevřít detail| Stáhnout článek

Naposledy bylo ostravské Masarykovo náměstí tak zaplněné při sametové revoluci. Týden před druhým kolem prezidentských voleb se na něm shromáždily tisíce lidí, aby vyjádřily podporu
jednomu z finalistů volby. „Ostrava volí Petra Pavla,“ hlásaly transparenty. Výsledek byl však jiný: zvítězil zde bývalý premiér Andrej Babiš (ANO) s více než 52 procenty hlasů. Třetí největší město
v zemi bylo jedinou výjimkou z pravidla, že krajská města volila celkového vítěze – Pavla. 

Při sobotním sčítání tak mnozí jeho příznivci glosovali výsledky v Ostravě poněkud jízlivě. „Asi jim Babiš slíbil otevřít doly,“ poznamenal například v hospodě v podřipské vsi Černouček, generálově
bydlišti, jeden za štamgastů. Při bližším pohledu to však není žádné překvapení. Pro ANO je Ostrava dlouhodobou baštou. Od roku 2014 tu bralo první místo, často i se značnou převahou, ve
většině dosavadních voleb. A důvodů, proč se nyní většina města rozhodovala odlišně než v jiných centrech země, je podle místních expertů řada a tvoří ucelený řetězec. 

I přes přilákání některých významných investorů a snesitelnou míru nezaměstnanosti (5,5 procenta) z města odcházejí zejména mladí a vzdělaní, přetrvávají tu i sociální problémy spojené s
frustrací části obyvatel. Vliv má i stále horší ovzduší než ve zbytku země. A za vyšší popularitu vděčí ostravské ANO také místním výrazným politikům. 

Lidé odcházejí do Prahy i jiných měst  

Právě úbytek obyvatel považuje sociální geograf Ondřej Slach z Ostravské univerzity za příčinu číslo jedna. „Změna demografické struktury města je klíčová. Ostrava ztrácí kontinuálně
obyvatelstvo od roku 1990. Tehdy měla skoro 332 tisíc obyvatel a na začátku roku 2023 už jen necelých 278 tisíc,“ uvedl Slach. 

A těmi, kdo odcházejí, jsou podle něho většinou mladí lidé do 30 let s vysokoškolským nebo středoškolským vzděláním. Asi čtvrtina jich míří do Prahy, někteří do Brna či Olomouce, velká část
zbytku se rozptýlí po kraji. Některé ostravské zejména gymnaziální třídy tak už proto pořádají absolventské srazy v Praze, kde dnes někdy žije většina z bývalých studentů. 

Dopadem je pak stárnutí obyvatelstva. „V roce 2000 byl ve městě podíl obyvatel nad 65 let 12,6 procenta a v současnosti už je to více než pětina. A je potvrzené, že starší obyvatelé měli ve
volbách tendenci volit Andreje Babiše,“ popsal sociální geograf. 

Starší obyvatele může ovlivňovat i ústup důležitosti a slávy kdysi hornického města. „Řada lidí vnímá význam, jaký Ostrava měla nejen před rokem 1989, ale už od průmyslové revoluce. Od té
doby byl rozmach města impozantní a žijí v něm dodnes lidé, kteří pracovali v dolech, hutích, to zklamání může hrát roli,“ míní Lukáš Vomlel z Fakulty  veřejných  politik  Slezské univerzity v
Opavě . 

Důvodem číslo dva pro příklon množství voličů k populismu je podle odborníků ekonomická situace a stupeň rozvoje města. Ostrava patří podle Vomlela mezi města střední kategorie. V první
kategorii jsou silná regionální centra, která se úspěšně rozvíjejí, třeba Brno, Olomouc, Hradec Králové, Pardubice či České Budějovice. Mezi neúspěšnými jsou pak takzvaná periferní města, která
transformaci po roce 1989 nezvládla úplně dobře, například Karviná či Bruntál. „A pak jsou města na pomezí a tam patří právě Ostrava. Má sice řadu úspěchů, ale jsou v ní i četné lokality, kde
panuje velká sociální nejistota, což se projevilo i nyní v hlasování,“ říká Vomlel. 

Podle sociálního geografa Slacha nyní populistům napomáhá, že se Ostrava i celý kraj vyznačují nadprůměrnou specializací na energeticky náročná odvětví. Což za energetické krize a vysokých
cen zvyšuje pravděpodobnost negativních dopadů. „Ve veřejné debatě se také často hovoří o úsporách, které by ale dopadly silněji právě na kraje s dlouhodobými problémy spojenými s
odchodem od těžby uhlí. Obavy z takových dopadů mohou posilovat potřebu po politicích typu Babiše,“ míní Slach. 

27. Ve čtvrtek, 26.1. jste mohli více poznat naší…   
seznam | nahoru

28. Tak, je to tam... díky všem, kdo jste v tom s…   
seznam | nahoru

29. Ostrava byla jediným velkým městem, kde Pavel nevyhrál. Proč je Babišovou
baštou?  seznam | nahoru
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Jak se konkrétně ekonomická spokojenost či naopak chudoba spojená třeba i s dluhy a exekucemi promítají do voličských preferencí, by právě na příkladu Ostravy bylo možné vyučovat. I tady je
řada okrsků i celých čtvrtí, které volily Petra Pavla. Očekávatelně z velké části v klasickém centru města, tedy v Moravské a Slezské Ostravě, kde měl zvolený prezident někde i přes 70 procent
hlasů. 

„Pavel zvítězil v okrscích s převahou individuálních rodinných domů uvnitř Ostravy a především na jejích okrajích, například v Krásném Poli, Plesné, Staré a Nové Bělé. Tyto okrsky se vyznačují
vyšším zastoupením obyvatel s vysokoškolským vzděláním, vyššími příjmy a obecně vyšším socioekonomickým statusem,“ poznamenal Slach. 

Naopak sídliště, byť v centru, například Mariánské Hory, které je na dohled od chemičky, už slyšelo na vábení Andreje Babiše. A stejně tak bývalého premiéra výrazně preferovalo největší
ostravské sídliště Jih, kde bydlí sto tisíc lidí. Právě vysoký podíl sídlištního obyvatelstva na celkovém počtu obyvatel Ostravy má na volební preference výrazný vliv. 

ANO tu má silné osobnosti  

Toho, že byl Babiš úspěšnější především v místech, kde žijí chudší lidé, si je vědom i primátor města Tomáš Macura (ANO). „Při hlubší analýze jednotlivých volebních okrsků je zřejmé, že Andrej
Babiš dominoval hlavně na velkých sídlištích a v okrscích s kumulovanými sociálně-ekonomickými problémy. Osobně však z hlediska budoucnosti hnutí ANO považuji za velký problém, pokud
nebude reflektovat i potřeby střední třídy a inteligence,“ prohlašuje Macura, který je v čele ostravského magistrátu už třetí volební období. Právě on částečně zosobňuje další důvod, proč se
Babišově hnutí v Ostravě tak daří. Jeho místní lídři, Macura a hejtman Ivo Vondrák, který je dokonce místopředsedou hnutí, dokážou díky svému věcnému vystupování k ANO přitáhnout i
netypické voliče. 

„Hnutí i proto v Ostravě vyhrálo drtivě všechny komunální volby, například na sídlištích obvodu Jih dostalo naposledy přes 40 procent,“ řekl Slach. Macuru, který je považovaný za úspěšného
primátora, byli například ochotni v místních volbách křížkovat i voliči stran současné vládní koalice. Těm oba politici udělali radost i v současných prezidentských volbách, když oba veřejně
prohlásili, že Babiše nepovažují za vhodného kandidáta na prezidenta a podpořili Petra Pavla. Výsledek 52 : 48 navíc považuje Macura za těsný. „Srovnáme-li to se situací z minulých
prezidentských voleb před pěti lety, tak odklon od populismu je i zde v Ostravě jasně zřetelný.“ 

Dalším důležitým momentem, který ovlivňuje volbu Ostravanů, je zdejší životní prostředí, zejména pak ovzduší (analýzu o něm čtěte na protější straně). „To, co lidé dýchají, trápí spíš vzdělanější
část populace. Na druhou stranu je ale fakt, že podle studie z roku 2019 uváděli mladí lidé jako hlavní motiv pro odstěhování se z města právě znečištěné ovzduší,“ řekl Slach. Ve srovnání s dobou
před listopadovým převratem, ale i devadesátými lety dnes lidé na Ostravsku dýchají mnohonásobně méně prachu, oxidů síry i aromatických uhlovodíků než tehdy. Dodnes jsou však vystaveni
výrazně vyššímu zatížení smogem než lidé v drtivé většině ostatních měst Česka. 

Za jeden z výrazných ostravských handicapů, který má vliv i na spokojenost obyvatel, považují mnozí lidé z města i podobu veřejných míst. A to i přesto, že Ostrava prošla od roku 1989 z českých
sídel snad největší proměnou. Řada neupravených prostor, kam se lidé bojí večer vkročit, tu ale zůstává.

SEKCE: Politika MUTACE:
PDF POPIS OBRÁZKŮ: Plné náměstí nestačilo Petr Pavel v Ostravě sice přilákal na náměstí tisíce
lidí, nejvíce hlasů ve městě ale nezískal. Podporu měl hlavně v okrscích, kde žije více obyvatel s
vyšším socioekonomickým statusem. Andrej Babiš měl ale převahu na sídlištích, kde žije více lidí.
Foto: HN – Lukáš Bíba

PDF STRANA: 6

KLÍČOVÁ SLOVA:  fakulty (1x), veřejných (1x), politik (1x), opavě (1x)

DUPLICITNÍ S: Ostrava byla jediným velkým městem, kde Pavel nevyhrál. Proč je Babišovou baštou? ( Economia, a.s. - Hospodářské noviny, Slezská univerzita v Opavě, ); Ostrava byla jediným
velkým městem, kde Pavel nevyhrál. Proč je Babišovou baštou? (HospodářskéNoviny.cz - Ihned.cz - Archiv Premium, Fakulta veřejných politik ); Ostrava byla jediným velkým městem, kde Pavel
nevyhrál. Proč je Babišovou baštou? (HospodářskéNoviny.cz - Ihned.cz - Archiv Premium, Slezská univerzita v Opavě );

Datum Kategorie Téma Zdroj Autor

02.02.2023 (07:47:30) Sociální sítě Institut tvůrčí fotografie Facebook - Příspěvky Pardubice Živě

Otevřít originál | Otevřít detail | Přeložit článek| Stáhnout článek

JOSEF PROCHÁZKA KRESBY A OBRAZYALŽBĚTA KOPECKÁ FOTOGRAFIEPrvní výstava roku 2023 patří do cyklu Zevnitř ven, ve kterém se zabýváme situací mezi jedincem a společností.
Téma Josef a Alžběta sedí do této linky dokonale. Přesto jde o výstavu neplánovanou. Ale nemohli jsme ji neudělat. Po téhle generaci zbudou jen historky, leč nebude, kdo by je vyprávěl. Varovný
a velice přesný postřeh Josefa Kroutvora visí nad těmi, kdo prožili většinu aktivního života před rokem 1989 jako Damoklův meč. Respektive visí nad tím, jestli si my, co jsme tu dobu až tak
nezažili, budeme pamatovat správně, v reálných obrysech, jak se skutečně odehrála. Josef Procházka byl strážcem této paměti. V jeho přítomnosti se nedalo překrucovat či nedoříkávat,
manipulovat komplikovanou minulost. Svým svědectvím a aktivizováním okolí se zasloužil o to, že vzpomínky na jeho přátele z partičky Starých psů nevyhasnou. Budou tu s námi stále. Je jen fér,
že tato výstava patří jemu samotnému.Josef se v podzemí ukáže jako kreslíř a malíř sám za sebe. Kdo ale autor byl, o tom napovídají fotografie. Ne jen tak ledajaké. Vidíme ho tak, jak jej vídala
jeho dcera, Alžběta Kopecká. Velmi často s úsměvem, což je úkaz, s kterým Josef celkem šetřil. Na snímcích pracuje nebo kouří viržinko v ateliéru, často v bílém plášti, svou vysokou postavou
dominuje při vernisážích, ale zahlédneme ho též neformálně na zahradě v Heřmanově Městci, s vnuky, s přáteli, u snídaně s kočkou na stole.Když jsem připravovala Procházkovu výstavu pro
Galerii města Pardubic na březen 2013, velmi jsem obdivovala jeho kresby ze 70. let, Psí hlavy, Prstohryzy, Trojnožky, Sebežrouty, Jedlíky knedlíků, Šeptače. Groteskní a kritické figury jsou pro
mě dodnes dokonalým vyjádřením doby. Josef ale nechtěl být známý jako politický karikaturista a po roce 1989 se realizoval v abstraktní malbě. Ve srovnání s kresbou se mi tak úchvatná nikdy
nezdála. Až teď. Možná to bylo tím, že bílé stěny tradičních galerií se pro jeho stříkané a kapané obrazy pavouků, nebeských červů a atmosférických jevů nehodí zdaleka tak dobře jako staré
kostelní nebo hřbitovní zdi. V Art Space NOV vyzkoušíme, jak budou jeho malby hrát na cihlových stěnách gotického sklepa. Což jsme chtěli udělat už dávno.Josef Procházka (1935–2022) v

30. JOSEF PROCHÁZKA KRESBY A OBRAZYALŽBĚTA KOPECKÁ…   
seznam | nahoru
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letech 1953–1957 studoval na Vyšší škole uměleckého průmyslu v Praze. Téměř celý život pracoval ve svobodném povolání, živil se typografií, realizacemi do interiérů a exteriérů, přípravou
výstav. Od šedesátých do osmdesátých let se věnoval především kresbě. Po roce 1989 došel postupně k abstrakci, vyzkoušel různé prostorové realizace na pomezí obrazu a objektu. Od roku
1978 po dvacet let pravidelně každý druhý rok organizoval na svém mlýně v Heřmanově Městci tzv. Bienále v prasečím chlívku, kam se sjížděli přátelé, malíři, básníci, fotografové za neformálním
setkáním. Kreslíř, malíř, autor objektů, typograf, výstavář a sběratel perníkových forem byl dlouhá léta stálicí Pardubické umělecké scény.Alžběta Kopecká (1972) absolvovala Institut  tvůrčí
fotografie  na Slezské univerzitě v Opavě Fotografuje od 15 let, vystavuje od roku 1999. Vyrostla mezi snímky rodinného přítele Bohdana Holomíčka. Fotografka štěstí portrétuje lidi a situace,
ukazuje rozesmáté přátele, rozběhnuté okamžiky, činnosti, v nichž člověk může nalézt radost a pohodu. Mnohé záběry jsou deníkového charakteru. Svým objektivem provázela také básníka a
disidenta Ivana Martina Jirouse, zvaného Magor nebo heřmanoměsteckého sochaře Libora Krejcara. /Martina VítkováK výstavě bude vydáváme katalog, který bude k dispozici na vernisáži. Za
podporu děkujeme paní Haně Prokopové.https://www.facebook.com/events/584924603019787/

SEKCE: Kraje, Města a obce

KLÍČOVÁ SLOVA:  institut (1x), tvůrčí (1x), fotografie (1x)

DUPLICITNÍ S: JOSEF PROCHÁZKA KRESBY A OBRAZYALŽBĚTA KOPECKÁ… ( Facebook - Příspěvky, Slezská univerzita v Opavě );

Datum Kategorie Téma Zdroj Autor

02.02.2023 (10:10:46) Sociální sítě Fakulta veřejných politik Facebook - Příspěvky Fakulta  veřejných  politik  v Opavě

Otevřít originál | Otevřít detail | Přeložit článek| Stáhnout článek

První letošní díl cyklu Moderní výzvy lidstva proběhne 7. února, tentokrát ve výjimečném provedení. Součástí programu bude projekce dokumentárního filmu Strážci paměti o ruském sdružení
Memorial a beseda s jeho ruskými i českými představiteli. Více informací �Strážci paměti – dokument o sdružení Memorial a beseda se zástupci z Ruska a ČR. Naváže také projekce snímku
Zatajené popravy.

SEKCE: Instituce a organizace

KLÍČOVÁ SLOVA:  fakulta (1x), veřejných (1x), politik (1x), opavě (1x)

Datum Kategorie Téma Zdroj Autor

02.02.2023 (10:58:41) Sociální sítě Fakulta veřejných politik Facebook - Příspěvky Fakulta  veřejných  politik  v Opavě

Otevřít originál | Otevřít detail | Přeložit článek| Stáhnout článek

Informace pro studenty❗️ Právě probíhá zápis předmětů do letního semestru, a to od 1. 2. do 10. 2., tak ho nezmeškejte�Více informací najdete na webu fakulty�
https://www.slu.cz/fvp /cz/aktuality/15/1525

SEKCE: Instituce a organizace

KLÍČOVÁ SLOVA:  fakulta (1x), veřejných (1x), politik (1x), opavě (1x), fvp (1x)

Datum Kategorie Téma Zdroj Autor

02.02.2023 (13:27:22) Sociální sítě Fyzikální ústav v Opavě Facebook - Příspěvky Multimediální techniky v Opavě

Otevřít originál | Otevřít detail | Přeložit článek| Stáhnout článek

Maksym Tchakenko je studentem oboru Multimediální techniky na Fyzikálním ústavu  v Opavě , o kterém bude v letošním roce ještě hodně slyšet! � Pro svou magisterskou práci si vybral
velmi nevšední téma o původním vynálezci barevné fotografie, Karlu Schinzelovi, jehož jméno upadlo pro širokou veřejnost v zapomnění. S cílem toto napravit, se rozhodl náš student věnovat této
osobnosti svou magisterskou práci, které nemohl dát příhodnější jméno – Karel Schinzel: Člověk, který obarvil svět. Na začátku tohoto roku se mu navíc pro svůj projekt podařilo od veřejnosti
získat finanční prostředky, jež pomohou tento příběh dostat na světlo ještě v průběhu letošního roku.O tom, co ho k tomuto příběhu vedlo a co všechno tomuto projektu předcházelo, se dozvíte z
tohoto rozhovoru: https://www.slu.cz/slu/cz/aktuality/1/1743 Karel Schinzel: Člověk, který obarvil světSlezská univerzita v Opavě  Fyzikální  ústav  v Opavě

SEKCE: Instituce a organizace

KLÍČOVÁ SLOVA:  opavě (3x), fyzikálním (1x), ústavu (1x), fyzikální (1x), ústav (1x)

DUPLICITNÍ S: Maksym Tchakenko je studentem oboru Multimediální… ( Facebook - Příspěvky, Slezská univerzita v Opavě );

31. První letošní díl cyklu Moderní výzvy lidstva…   
seznam | nahoru

32. Informace pro studenty�️️ Právě probíhá zápis…   
seznam | nahoru

33. Maksym Tchakenko je studentem oboru Multimediální…   
seznam | nahoru
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Datum Kategorie Téma Zdroj Autor

03.02.2023
(11:45:03)

Tisk Slezská
univerzita v
Opavě

Česká asociace pojišťoven
(Čap.cz) - Pojistný obzor

JUDr. Roman Vybíral, Ph.D., odborný asistent katedry finančního práva a finanční
vědy Právnické fakulty Univerzity Karlovy a advokát

Otevřít originál | Otevřít detail| Stáhnout článek

Sektor pojišťovnictví, obdobně jako jiné sektory finančních služeb, je charakteristický specifickými a mnohdy velmi různorodými požadavky na vzdělání zaměstnanců. Jde o
oblast, která v praxi propojuje osoby různých stupňů a druhů vzdělání. 

Zatímco pro některé oblasti není žádné specifické vzdělání potřebné, pro jiné pozice je potřeba disponovat potřebným ekonomickým, matematickým, právním či jiným (mnohdy
vysokoškolským) vzděláním. Pomineme-li fakt, že samotné vzdělání, resp. titul, není vždy automaticky zárukou kvality kandidáta, jedná se obvykle o základní vstupní filtr
sloužící pro stanovení kvalifikačních požadavků v rámci výběrových řízení. 

Základní otázkou, na které se neshodnou ani představitelé tuzemských univerzit, je ta, do jaké míry má být vysokoškolské vzdělání šito na míru požadavkům praxe. V
posledních letech je přitom možné pozorovat jasný trend směřující také k dovednostem (a nikoliv pouze znalostem) absolventů. Současně jsou si však vysoké školy vědomy, že
by se neměly stát pouhou líhní praktiků, ale že by měly vždy nabízet něco navíc. 

Nabídka vzdělání  

Pokud jde o tuzemské veřejné vysoké školy, je nabídka vzdělání se zaměřením na jednotlivé oblasti pojišťovnictví relativně široká. Mezi obory, které se výhradně nebo zčásti
zabývají pojišťovnictvím, patří např. obor bankovnictví a pojišťovnictví na VŠE (Fakulta financí a účetnictví), obor finanční a pojistná matematika na Univerzitě Karlově
(Matematicko-fyzikální fakulta), obor bankovnictví, peněžnictví, pojišťovnictví na Slezské univerzitě (Obchodně podnikatelská fakulta), dále pak obory zahrnující finance, resp.
finance a finanční služby, včetně pojišťovnictví (Masarykova univerzita v Brně, Univerzita Pardubice, Univerzita Tomáše Bati ve Zlíně, Technická univerzita v Ostravě,
Mendelova univerzita v Brně a další). Vedle nabídky veřejných vysokých škol velmi často nabízejí programy zaměřené na finanční sektor (bankovnictví, pojišťovnictví apod.)
rovněž soukromé vysoké školy. Vedle oborů blíže zaměřených na sektor pojišťovnictví existuje řada oborů obecnější povahy, v rámci nichž jsou vyučovány předměty
zaměřené na pojišťovnictví. Širokou nabídku těchto předmětů nabízí bez ohledu na jednotlivé fakulty např. VŠE (pojistná matematika; výpočty v pojišťovnictví; pojišťovnictví I
a II; pojistná matematika; řízení rizik pojišťoven; účetnictví pojišťoven a další), dále pak Univerzita Karlova (pojišťovací právo; finančně-pojistná praxe; finanční a pojistná
matematika; matematické metody v řízení solventnosti a účetním výkaznictví pojišťoven; pravděpodobnost pro finance a pojišťovnictví; účetnictví pojišťoven a další),
Masarykova Univerzita (pojišťovnictví 1 a 2; pojišťovací právo; pojistná matematika; matematicko-statistické metody v pojišťovnictví a další), Univerzita Pardubice (finanční a
pojistná matematika; pojišťovací transakce; řízení rizik v pojišťovnictví; výpočetní metody v pojišťovnictví; pojistná rizika; účetnictví pojišťoven a další), Slezská univerzita
(finanční a pojistná matematika; pojišťovnictví; pojistná matematika), Západočeská univerzita (pojistná matematika; pojišťovnictví; pojistné právo a další) a další univerzity. Z
uvedeného je zřejmé, že nejvýraznější zastoupení mají oblasti ekonomie, matematiky a práva, což ostatně koresponduje s vysokou praktickou využitelností v sektoru
pojišťovnictví. 

Anketa mezi pojišťovnami  

V listopadu 2022 proběhla na tuzemském pojistném trhu krátká anketa, která se týkala mapování znalostí a dovedností absolventů a zjišťování zájmu pojišťoven o hlubší
spolupráci s akademickou sférou. Pokud jde o otázku, zda znalosti a dovednosti absolventů odpovídají požadavkům praxe a zda pojišťovny oceňují rovněž teoretické znalosti
získané v průběhu studia, většinová shoda panovala na tom, že pokud jde o základní požadavky, tyto absolventi obvykle splňují. Naopak byl poměrně často vytýkán deficit
hlubších dovedností při práci se specializovanými systémy a programy (byť s nimi absolventi při studiu přicházejí do styku). Pokud jde o potenciál využitelnosti teoretických
znalostí, tato problematika se v praxi projevuje dvojsečně. Na jednu stranu je oceňována možnost přinášení nových úhlů pohledu a přinášení nových řešení neovlivněných
dlouholetou praxí (která nemusí být vždy tou nejvhodnější), na druhou stranu byly akcentovány potenciální obtíže spočívající v hrozícím odtržení teorie od praxe (šedá je teorie,
zelený strom života). Vedle toho je z pohledu pojišťoven často velmi pozitivně akcentováno navazující sebevzdělávání čerstvých absolventů. Pokud jde o oblast spolupráce
pojišťoven s akademickou sférou, panuje zde prakticky jednomyslná shoda na zájmu pojišťoven tuto spolupráci prohlubovat, a to ideálně v dlouhodobém horizontu. Jako
možné formy spolupráce se nabízí pořádání společných workshopů, konferencí, přednášek apod., dále lze zapojit odborníky z praxe přímo do výuky, obvykle jsou pozitivně
hodnoceny praxe studentů přímo v pojišťovnách apod. Z výsledků ankety je tedy patrné, že na straně pojišťoven existuje relativně vysoký zájem na propojení akademické a
praktické sféry pojišťovnictví. V tomto ohledu osobně vnímám pozitivně měnící se přístup vysokých škol, které se snaží reflektovat tyto požadavky praxe do vnitřních procesů
a stále častěji nabízejí možnosti pro vzájemnou interakci primárně teoretického a praktického pojetí pojišťovnictví.

SEKCE: Oborové tituly MUTACE: Celá ČR
PDF STRANA: 39

KLÍČOVÁ SLOVA:  slezské (1x), univerzitě (1x), slezská (1x), univerzita (1x)

DUPLICITNÍ S: Akademický přesah pojišťovnictví ( Česká asociace pojišťoven (Čap.cz) - Pojistný obzor, Obchodně-podnikatelská fakulta, Celá ČR );

34. Akademický přesah pojišťovnictví   
seznam | nahoru
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Datum Kategorie Téma Zdroj Autor

03.02.2023 (22:03:13) Internet Institut tvůrčí fotografie Parlamentnilisty.cz - Politika PV

Otevřít originál | Otevřít detail | Přeložit článek| Stáhnout článek

Už 14. ročník Ceny hejtmana za společenskou odpovědnost vyhlásil Moravskoslezský kraj. Ocenění mohou získat veřejné i soukromé subjekty, tedy například firmy, obce,
neziskovky, ale také živnostníci.

Zájemci o účast v této prestižní soutěži se mohou hlásit do 14. dubna. Stejný termín platí i pro podávání nominací do ankety Osobnost Moravskoslezského kraje a ocenění dobrovolníka
BoSmePartyja.

„Společenská odpovědnost by dnes měla být naprostou samozřejmostí. Ohled a upřímný zájem o okolní svět není výsadou nějaké speciální skupiny lidí, společensky odpovědný by mě být každý z
nás, ale také obce, firmy a organizace. Naše soutěž se k tomuto přístupu snaží motivovat, je také poděkováním všem, kteří principy společenské odpovědnosti ctí a uplatňují,“ uvedl hejtman
Moravskoslezského kraje Ivo Vondrák.

Spolu s Cenami za společenskou odpovědnost bude slavnostně předán titul Osobnost Moravskoslezského kraje a cena pro dobrovolníka BoSmePartyja. Nominace na významné regionální
osobnosti mohou krajskému úřadu zasílat občané, výjimečné dobrovolníky nominují organizace, ve kterých dobrovolníci působí a ADRA.

„Dobrovolnictví je jedním z důležitých projevů společenské odpovědnosti, proto chceme cenou BoSmePartyja poděkovat i jednotlivcům. Titul Osobnost Moravskoslezského kraje je pak oceněním
lidí, kteří jsou pro region nějakým způsobem důležití. V předešlých ročnících tento titul obdrželi politický vězeň Zdeněk Eliáš, Jiří Michálek, který stál u proměny Dolních Vítkovic, zakladatelka
studia Permoník Eva Šeinerová, spisovatelka Karin Lednická a fotograf Jindřich  Štreit . Těším se, koho nám lidé nanominují letos,“ řekl hejtman kraje Ivo Vondrák.

Přihlášky do soutěže o Cenu hejtmana za společenskou odpovědnost (ZDE) mohou subjekty Krajskému úřadu Moravskoslezského kraje posílat emailem na adresu lada.zemanova@msk.cz nebo
datovou schránkou kraje. Do ankety Osobnost Moravskoslezského kraje (ZDE) mohou lidé zasílat nominace pomocí formuláře, který najdou v regionálním tisku. Vyplněný formulář mohou zaslat
poštou na adresu Krajského úřadu MSK nebo naskenovaný e-mailem na adresu osobnost@msk.cz. Nominovat lze také elektronicky, na stránkách kraje je k dispozici elektronický formulář ( ZDE).
Všechny přihlášky i nominace krajský úřad přijímá do 14. dubna. Kategorie

Ceny hejtmana kraje za společenskou odpovědnost:

- podnikatelské subjekty (firmy):

do 50 zaměstnanců
do 250 zaměstnanců
nad 250 zaměstnanců

- organizace veřejného sektoru:

do 50 zaměstnanců
nad 50 zaměstnanců

- obce:

obce s rozšířenou působností
ostatní obce

- mikropodniky, živnostníci a spolky

SEKCE: Ekonomika a Finance

KLÍČOVÁ SLOVA:  jindřich (1x), štreit (1x)

DUPLICITNÍ S: Tisková zpráva – Hejtman kraje opět předá ocenění za společenskou odpovědnost. I letos hledáme osobnost kraje ( Msk.cz - Články, Institut tvůrčí fotografie ); Hejtman kraje opět
předá ocenění za společenskou odpovědnost (Stabruntalsko.cz - Novinky, Institut tvůrčí fotografie );

Datum Kategorie Téma Zdroj Autor

04.02.2023 (07:42:00) Sociální sítě Institut tvůrčí fotografie Facebook - Příspěvky Moravskoslezský kraj

Otevřít originál | Otevřít detail | Přeložit článek| Stáhnout článek

Znáte někoho výjimečného? � Nominujte ho, ať se stane osobností Moravskoslezského kraje. Stačí vyplnit návrh na https://bit.ly/osobnostMSK Chceme opět ocenit výraznou osobnost, která je
pro náš region nějakým způsobem důležitá. V předešlých ročnících tento titul obdrželi politický vězeň Zdeněk Eliáš, Jiří Michálek, který stál u proměny Dolních Vítkovic, zakladatelka studia
Permoník Eva Šeinerová, spisovatelka Karin Lednická a loni fotograf Jindřich  Štreit

SEKCE: Kraje, Města a obce

KLÍČOVÁ SLOVA:  jindřich (1x), štreit (1x)

35. Hejtman Vondrák: Společenská odpovědnost by měla být samozřejmostí   
seznam | nahoru

36. Znáte někoho výjimečného? � Nominujte ho, ať se…   
seznam | nahoru
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Datum Kategorie Téma Zdroj Autor

04.02.2023 (09:41:30) Sociální sítě Filozoficko-přírodovědecká fakulta Facebook - Příspěvky Filozoficko-přírodovědecká  fakulta  v Opavě

Otevřít originál | Otevřít detail | Přeložit článek| Stáhnout článek

Den otevřených dveří � Filozoficko-přirodovědecké fakulty už 9. 2. 2023! Ale pozor, nikam nechoďte.Letošní první DOD jsme připravili formou podcastů � o každému ústavu a institutu, které
na fakultě máme. Všechny díly si budete moci přehrát od 9. 2. 2023 na webu FPF, našem Spotify nebo YT účtě. Rozhodně si je poslechněte, dozvíte se spoustu zajímavostí přímo od našich
studentů. https://fb.me/e/2wx70Kyg8

SEKCE: Instituce a organizace

KLÍČOVÁ SLOVA:  filozoficko (1x), přírodovědecká (1x), fakulta (1x), opavě (1x), fpf (1x)

Datum Kategorie Téma Zdroj Autor

04.02.2023 (16:00:00) Sociální sítě Slezská univerzita v Opavě Facebook - Příspěvky Karviná - oficiální stránka města

Otevřít originál | Otevřít detail | Přeložit článek| Stáhnout článek

✅��� POJĎTE ZPÁTKY DO ŠKOLY! OBCHODNĚ PODNIKATELSKÁ FAKULTA V KARVINÉ OTEVÍRÁ NOVÉ KURZY UNIVERZITY  TŘETÍHO VĚKUNebojte se ve zralém věku vzdělávat
na univerzitní úrovni. Poznáte nové přátele, dozvíte se spoustu nových věcí a smysluplně využijete svůj čas. Neváhejte a přihlaste se na Univerzitu třetího věku Obchodně podnikatelské fakulty v
Karviné. ���Více informací najdete na webu školy https://www.slu.cz/opf/cz/aktuality/15/909. Začátek je od úterý 21. února 2023. Vaše dotazy ráda zodpoví Dagmar Sohrová telefonicky na
596 398 438 nebo e-mailem czv@slu.cz.Grafika: Obchodně podnikatelská fakulta v Karviné , Slezská  univerzita  Text: Martina Orgoníková

SEKCE: Sociální sítě

KLÍČOVÁ SLOVA:  karviné (2x), univerzity (1x), slezská (1x), univerzita (1x)

DUPLICITNÍ S: ✅��� POJĎTE ZPÁTKY DO ŠKOLY! OBCHODNĚ… ( Facebook - Příspěvky, Obchodně-podnikatelská fakulta );

Datum Kategorie Téma Zdroj Autor

05.02.2023 (01:07:39) Internet Slezská univerzita v Opavě Chytrazena.cz - Články NEZNÁMÝ

Otevřít originál | Otevřít detail | Přeložit článek| Stáhnout článek

Název: 
Autor: Bolfová Markéta
Datum vydání: 23.01.2023
Nakladatelství: Grada
Věk: Od 7 let
Formát: 129 × 198 mm
Počet stran: 120
Vazba: Pevná šitá vazba
Cena: 237 Kč

O autorce knihy Kluk v kopačkách:

vystudovala obor Česká literatura na Slezské univerzitě  v Opavě . Věnuje se knižní tvorbě pro děti, v lednu 2022 jí vyšla její prvotina Kamarádi z naší ulice. V současnosti pracuje jako knižní
redaktorka pro knižní velkoobchod v Ostravě.

O ilustrátorovi knihy Kluk v kopačkách:

je kmenový výtvarník časopisu ABC. Vystudoval obor kreslené animace na pražské FAMU a filmovou a televizní grafiku na VŠUP. S časopisem ABC spolupracuje pravidelně od roku 1990,
publikoval zde přes 4 000 kreseb. Je autorem pěti krátkých kreslených filmů, ilustroval deset jazykových učebnic. Věnuje se též reklamní ilustraci.

Tuto knihu zakoupíte v knihkupectví a na internetových stránkách nakladatelství Grada.

Vendula Flassig Vrablová
ChytráŽena.cz

37. Den otevřených dveří � Filozoficko-přirodovědecké…   
seznam | nahoru

38. ���� POJĎTE ZPÁTKY DO ŠKOLY! OBCHODNĚ…   
seznam | nahoru

39. Kluk v kopačkách  
seznam | nahoru
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SEKCE: Ostatní

KLÍČOVÁ SLOVA:  slezské (1x), univerzitě (1x), opavě (1x)

Datum Kategorie Téma Zdroj Autor

05.02.2023 (06:11:18) Internet Slezská univerzita v Opavě Denik.cz - Opavský a hlučínský deník Jitka Hrušková

Otevřít originál | Otevřít detail | Přeložit článek| Stáhnout článek

Historii Opavy přibližují hned dvě nové publikace.

První z knih se týká architekta Leopolda Bauera. Krnovský rodák totiž zanechal svou výraznou stopu rovněž v Opavě především stavbou obchodního domu Breda & Weinstein, kterému společně s
opavským stavitelem a čestným členem Svazu německých inženýrů Juliem Lundwallem vtiskl originální a na danou dobu progresivní vzhled.

K dalším Bauerovým stavbám v Opavě patří Obchodní živnostenská komora, známá jako bývalý Městský dům kultury Petra Bezruče a kostel sv. Hedviky. Autorem monografie s názvem Leopold
Bauer (1872–1938): morfologie moderny, která souhrnně přináší přehled jeho díla, je Pavel Šopák. Už brzy bude v prodeji v Historické výstavní budově Slezského zemského muzea a získat ji
zájemci mohou i prostřednictvím muzejního e-shopu.

Cesta do hlubin duše opavského študáka

Druhá kniha mapuje středoškoláky předválečné Opavy. Pod názvem Cesta do hlubin duše opavského študáka ji vydal Ústav historických věd Slezské univerzity  s finančním přispěním
statutárního města Opavy a sponzorů. Nabízí nový pohled na kulturní dění v Opavě ve 20. a 30. letech minulého století se zaměřením na studenty čtyř českých středních škol a jejich zejména
literární a výtvarnou tvorbu. Hlavní autor, historik Jiří Knapík, v ní shrnul básně, povídky, úvahy a karikatury, které opavští středoškoláci v letech 1922–1938 publikovali v pražském Studentském
časopise.

Obsahuje i řadu dalších unikátních dokumentů - paměti, kresby i karikatury z pražských soukromých sbírek. Významný objev dosud jediného známého třídního časopisu opavských studentů, první
číslo časopisu Výbuch, studenti kvinty opavského gymnázia vydali v červnu roku 1929. Kniha Cesta do hlubin duše opavského študáka cíleně navazuje na předchozí autorovu publikaci Heller &
Kristian aneb opavská Vest pocket revue roku 1933.

V ní před dvěma lety představil objevený scénář divadelní hry Kaolin a Majolika, inspirované Osvobozeným divadlem. V ní byli rovněž hlavními aktéry čerství absolventi gymnázia - pozdější
publicista a spisovatel Zdeněk Jerman a výtvarník Rudolf Kristian. Kniha Cesta do hlubin duše opavského študáka bude dostupná na všech pobočkách opavských knihoven.

SEKCE: Deníky

KLÍČOVÁ SLOVA:  slezské (1x), univerzity (1x)
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